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Mehran Tavakoli Keshe - Ja, goedemorgen, goedendag, zoals gewoonlijk, waar en

wanneer je ook luistert naar deze serie van Kenniszoekers, op het

Ruimteschipinstituut van de Keshe Foundation. We verwelkomen je weer, zoals

gewoonlijk, om te delen en te begrijpen en om, op een bepaalde manier, wat

vooruitgang te boeken, meer te begrijpen over ons eigen leven.

Op deze Planeet hebben we genoeg werk verricht om te begrijpen wanneer het

weer verandert, wanneer het gaat regenen, wanneer het zonnig wordt, hoe de

heuvels werden gebouwd en hoe bergen werden gecreëerd, en oceanen waar het

droog en nat was, en cycli van ijstijden en de rest. Maar we hebben nooit

geprobeerd de Ziel te begrijpen. Hoe werkt het? Wat gebeurt er als het op een

andere manier op elkaar inwerkt? Wat gebeurt er wanneer het op een andere

manier andere objecten en de rest aantrekt?

En een paar dagen geleden keek ik naar iets heel interessants, en het bracht een

frisse wind, want ik keek hier jaren en jaren geleden naar toen ik student was. En

het was een deel van het leven, ommeer te begrijpen. We noemen het woestijn.

Kaal, niets erop. En we noemen het, het oppervlak van de maan, onvruchtbaar,

niets erop. Andere planeten, we noemen het, (:22). oceanen, vloeistoffen, en we

noemen het, water op deze Aarde, en oceanen, naar ons begrip. Maar als je er naar

kijkt, hoe komt het dan dat we woestijnen op Aarde hebben? Welke veldinteracties

creëren ze?



Welke toestand van de Ziel van de Aarde en de Ziel van de Fysiciteit (STP) van de

Aarde leidt tot de fysicaliteit van de woestijn? Dat laat zien dat ik nog steeds deel

uitmaak van het universum, ik volg hetzelfde. Een kleine draai aan de ene kant

geeft je de vier seizoenen, maar nog steeds hetzelfde.

In de richting, in de dimensie, van wat wij de "draaiing" noemen, de hoek, daling of

helling van de Aarde. Dus op een bepaalde manier, als we de Aarde terugdraaien

naar zijn normale positie, verticaal, zal deze planeet onvruchtbaar zijn. Er zal niets

op zijn. En misschien is, zoals ik vorige week in het onderricht zei, hetzelfde als waar

velen van jullie landden en het de Maan noemden. Misschien is dat de toestand van

onze Ziel wanneer we landen en we een onvruchtbare "aarde" creëren. Het

zonnestelsel dat geen leven meer heeft.

Ons leven, als je ernaar kijkt, de verandering tussen ons leven en dat van de dieren,

met de vier poten, is hoeveel keer we verticaal en horizontaal kunnen gaan. En de

interactie van de velden van de planeet, met onze Ziel, met onze hersenen, heeft

variatie gecreëerd in dimensie (D) van de veldsterkte, we noemen het intelligentie.

Wat zou je doen, (:24). als je die planeet wordt, als je die ster wordt? En je herinnert

je de Aarde, als ik in één positie blijf, blijf ik onvruchtbaar. Of zou ik leven scheppen

in de essentie van de schepping? Of moet ik iets van binnen veranderen om een

andere dimensie van buiten te laten zien?

Wetenschappelijk gezien, als je begrijpt dat als je de karakteristieken van de

binnenste magnetische (M) velden van de Aarde verandert, je de Aarde niet een

paar graden hoeft te draaien om de vier seizoenen te creëren. Als je de sterkte

verandert, als je iets in het centrum van de Aarde verandert, creëer je misschien een

veel betere, groenere, volledig groene planeet, ook al blijft het een verticale rotatie.

Dus, wat van binnen zit telt en niet wat van buiten lijkt.

In de komende weken, niet maanden, zullen we zo'n planetenstelsel laten zien. Het

onderzoek en de ontwikkeling van de Keshe Foundation zijn op dat punt gericht.



Waar we niet naar buiten hoeven te regenen, hechten we ons aan, brengen we het

tot stand, maken we het dichtbij. We kunnen een systeemmaken dat aan de

oppervlakte allemaal steenkool is, of aan de oppervlakte allemaal Omega 3, we

noemen het de oceaan, en we hebben de interactie van buitenaf niet nodig. Binnen

het nieuwe systeem dat ontwikkeld wordt, kunnen we een conditie van het hart

creëren, we kunnen een conditie van de nieren creëren. In zekere zin heeft de

kennis van het onderzoeksteam van de Keshe Foundation het punt bereikt waarop

we een schepping binnen de Schepper kunnen creëren. (:26).

In eerste instantie was dit jaren geleden opgezet om gedaan te worden, en nu zijn

we weer op de goede weg. De technologie (T), het begrip is hoe we de Ziel van

binnen creëren, en hoe we de Ziel van binnen laten interageren met STP van

buiten, en dan beslissen we wat we manifesteren om te laten zien wat het is. Ik kan

de karakteristieken op een heel mooie manier veranderen, en dan krijg ik de

planeet die alleen maar diamant produceert, en het zal de geliefde zijn van elke

vrouw op deze planeet. Ze zullen geen diamanten ring om hun vinger dragen, maar

ze dragen een doosje in zich dat diamant creëert, nu wordt het een nieuwe mode.

Of ik kan het systeem veranderen [zo]dat [het] de hele tijd water produceert, het is

een oceaanplaneet. De kennis van het begrijpen is begrijpen hoe de twee systemen

op elkaar inwerken. De Ziel van de Mens (STM) en de STP van de mens. En dan

beslis je. Ik heb geen interactie met buiten nodig ommij te creëren. Ik moet

begrijpen, ik heb mezelf van binnen gecreëerd, hoe ik er van buiten uitzie. Wil ik

zichtbaar zijn? Wil ik niet zichtbaar zijn? Wil ik dat de bovenste helft groen is en de

onderste bruin? Zoals deze planeet, we noemen het, het groene continent van

Europa, en we noemen het, het bruine continent van Afrika, vanwege de droogte,

band van interactie van de velden.

De kennis van de mens heeft een punt bereikt, dat we zelfs kunnen beslissen hoe

we onze Zielen kunnen verheffen. Hoe we de dimensie van de veldsterkte van de

Ziel kunnen vergroten, dat het de manifestatie van lichamelijkheid buiten

verandert, (:28). ook al blijft de STP hetzelfde.



In de komende weken en maanden zullen we een revolutie brengen in het begrip

van de wetenschap van de mens van zijn eigen schepping. En dan zal de mens

begrijpen waar we naartoe gaan, waar we naartoe gaan. Op de conferentie in

Londen zul je een nieuwe dimensie in de wetenschap zien. Min of meer, interactie

van de velden, wat in de laatste fase zal zijn. Op de conferentie in Beijing

manifesteren we de creatie van de nieuwste technologieën, waarvan de mens niet

eens kan dromen, niet eens het bestaan kan bevatten. We hebben een van de

meest vooraanstaande agentschappen ter wereld aangesteld om beide

conferenties te promoten. In plaats van kenniszoekers die bij elke ambassade

aankloppen. De meest, een van de meest gerenommeerde, wat wij noemen, public

relations bedrijven in de wereld, zal de wereldleiders uitnodigen om hun eigen

Zielen te zien, de werking van hun lichamelijkheid in Peking. In Londen laten we

jullie zien hoe de laatste fase van de lichamelijkheid van de man zal zijn.

Zoals ik al eerder zei, heeft de kennis het punt bereikt dat we in de komende dagen

en weken de twee zullen scheiden en dan samenvoegen, dat je kiest in welke vorm

je wilt bestaan. Jij kiest of ik de verheffing van mijn Ziel wil. Of, wat ik droomde dat

een woestijn was, en ik het zand in mijn zak stopte, en ik de Ziel in mijn hand hield,

is niet voor mij. Maar, één vraag om jezelf te stellen. Wat ligt er verborgen in dat

verlaten eiland? In die verlaten planeet, in die plaats die jij creëert. (:30). Wat moet ik

in mijzelf creëren, dat de planeet die ik creëer, niet zal doen wat de man op deze

Aarde deed. Hoe verander ik? En wat heb ik nodig om dat punt te bereiken? Maar

op een bepaalde manier, als we allemaal hetzelfde punt bereiken, zal het worden

wat Mr. Ford een eeuw geleden zei, je kunt elke auto hebben, elke kleur die je wilt,

zolang het maar zwart is. Omdat we geen andere kleur hebben. Dan willen jullie

allemaal een groene planeet, en dan moeten jullie allemaal dit en dat zijn. Maar,

laat je Ziel verheffen, laten we het proces van Creatie begrijpen. En dan zien, als we

allemaal de groene planeet zouden willen zijn. Wat is de schoonheid van een bruine

planeet? Wat is de schoonheid van een oceaanplaneet? En hoeveel moeten we

doen om dat punt te bereiken?



Als we het punt bereiken waarop we het punt van de Schepping begrijpen,

noemen we dat de "hemel". En als we dat punt niet bereiken, noemen we het de

"hel". En de profeet uit het verleden kon jullie dit niet vertellen, omdat jullie het niet

begrepen. Jullie konden niet begrijpen dat het in mij zit om de hemel en de hel te

scheppen, en ik ben het die beslist om het niveau van begrip van mijn eigen creatie

te bereiken, tot wat ik noem, manifestatie van mezelf, een nabijheid tot de

Schepper. Dus, op de termijn van de mens, creëerden zij het vuur, en al het andere,

dat het zal worden verbrand en de rest, om de mens op zijn spoor te zetten.

Zet de mens op zijn begrip van, probeer niet te ver te gaan. Maar sommigen doen

dat nog steeds, omdat ze al verbrand zijn in de dimensie van lichamelijkheid, in elke

essentie van, van emotie tot lichamelijkheid, en er is niets veranderd. (:32). Ze zien

zichzelf alleen, ze zien zichzelf als verlaten. En dan, als je leert, als je begrijpt, dat ben

ik, die dat kan veranderen, in mij, niet door mijn gedachten, niet door medicatie en

de rest, maar door verheffing van de velden, de kracht van binnen in mij. Dan

begrijp je dat ik de Schepper ben. Ik ben de Schepper van mezelf, ook al werd mijn

lichamelijkheid in een andere positie samengesteld. Nu heb ik de essentie, heb ik

de kracht, heb ik het begrip om te veranderen. Niet door make-up en de jurk van de

mens, maar door verheffing van de STM. En dit gaat allemaal over jou voor jezelf.

Niemand kan je een systeem geven en niemand kan het je leren, tenzij je zelf tot

het punt komt dat je de Totaliteit van de Schepping begrijpt.

Nu begrijp je het. Nu begrijp je hoe ver in het proces van het onderricht van het

werk van het universum (U), als Kenniszoekers (KS) van vandaag en de

Kenniszoekers van morgen, wanneer je naar deze leringen zult luisteren, begrijpen

dat ik het begin en het einde ben, en dat ik degene ben die beslist waar dit begint

en waar dit eindigt. Wil ik dat het eindigt in de dimensie van lichamelijkheid en

geen controle? Of wil ik het rijden naar de "weiden" van mijn eigen wens, van mijn

eigen bestaan? En niet alles hoeft zo groen te zijn, want vroeg of laat krijg je er

genoeg van om op een groene plek te leven.



Het regent, is het vochtig. Je wilt de kust van het zand van de Caraïben, of Spanje, of

ergens waar het warm is. Je geeft de voorkeur aan de zandwoestijn met water.

En dan ga je begrijpen dat ik het ben die beslist. Zelfs ik heb alles, (:34). Ik moet een

diversiteit creëren om te kunnen begrijpen, om het leven te overleven. Toen we in

Italië woonden, sommigen van degenen die in het noorden van Italië zijn geweest

waar wij woonden, waren het zat om in dit huis te wonen. We stapten in de auto en

reden rond om een hotel te boeken, of een hut, of wat je noemt, kleine plaatsen om

te overnachten, of een weekend te blijven. Als we hen het [ons] adres gaven, zeiden

ze: "Jullie wonen daar en komen hier logeren." We zeiden altijd dat we er genoeg

van hadden om daar te wonen, we hebben alles, we hebben de tuinen, we hebben

alles. We krijgen er genoeg van, consistentie brengt verandering, zelfs een paar

meter verderop.

Wat doe je dan? Je gaat ergens anders heen, om anders te zijn, om andere lucht te

krijgen. En maar ongeveer, misschien 3, 4 kilometer, maar je krijgt er genoeg van

om dat te houden, alles wat je erin wilt hebben. De verandering. Soms betekent het

niet om hoger te gaan, soms betekent het om lager te gaan, om te begrijpen wat

het betekent om daar te zijn, en wie je kunt begeleiden om daarboven te zijn. We

zijn gewend om de bedelaars te betalen met het geld op straat. Maar hoe zit het de

volgende keer als je de bedelaar ontmoet, probeer dan zijn Ziel te verheffen?

Misschien is zijn Ziel zelfs hoger dan jij, en denk je alleen maar omdat hij in de hoek

zit. Dan begrijp je het. Echt wie je bent, echt wat je wilt in het leven, echt wat je wilt

in het leven, niet in de materiestaat van lichamelijkheid van vandaag, maar in het

leven van de STM in de dimensie van het universum. (:36).

Misschien is de bedelaar veel hoger opgeleid dan jij, maar de dimensie van pijn van

lichamelijkheid heeft hem daar gebracht. Maar van binnen is hij veel, veel hoger

verheven dan jij, dat hij alles moest loslaten.

Ik ging altijd naar de bibliotheek in het centrum van Manchester. En toen ik daar

twee of drie weken geleden was, met de conferentie van de Kenniszoekers, kwam ik

een paar keer langs de bibliotheek.



Ik zei: "Dit was vroeger mijn tweede thuis." Ik ging naar de universiteit, de hele dag,

tot vijf uur, nam een bus naar de Centrale Bibliotheek, studeerde daar tot ongeveer

acht, negen uur, toen ze sloten en terug naar huis gingen. Om er zeker van te zijn

dat ik naar de universiteit kon en mijn fysicaliteit kon ontwikkelen. En er was één

man, altijd, die stond buiten Kentucky [Fried] Chicken, buiten de winkel, hij stond

daar meestal. Lange witte baard, vies, droeg draagtassen, zoals we weten, de

zwervers noemen we dat. Ik leerde hem kennen, pratend met hem en anderen die

hem kenden. Hij was jaren daarvoor professor aan de Universiteit van Manchester.

En hij gaf alles op. Als een van de best geïnformeerde mannen, zag hij niets in de

plaatsen van onderwijs, en wat hij had, en hij... leven op straat zag leven. Omdat hij

zich daar bevond, om comfortabel te kunnen leven.

Zouden wij, als mensen, die zwerver worden? Of telt wat we dragen en wat we

doen? Kijken we naar de lichamelijkheid van de man (:38). Of kijken we naar de

essentie van wie de man is? Kunnen we hem verheffen om te dienen? Op een

bepaalde manier niet. Op één manier. Maar voor ons om onszelf te begrijpen. Voor

ons om te zijn, om te begrijpen wat de Ziel betekent. Een paar dagen geleden sprak

ik met een Kenniszoeker. En hij zei: Meneer Keshe, wat is dit? Wat ben je aan het

doen? De manier waarop je dit doet. Ik zei, ik ben onthecht. Met alle rijkdom die we

gecreëerd hebben rond de Keshe Foundation, met alles wat we daar hebben

neergezet, woon ik nog steeds in een hotelkamer en heb ik nog steeds geen auto.

Maar ik red me, omdat ik onthecht ben. Ik zie het niet als een verlies, ik zie het niet

als een pijn, ik zie het als een middel om naar de volgende stap te gaan. Als iemand

in mijn positie zou weten hoe goud te maken en al het andere te doen, zou hij een

paleis wonen, maar hij is niets waard. De Stichting draaiende houden, meer

onderwijzen, heeft meer waarde dan een baksteen en mortel en een rol plastic.

Wat doen we? We spenderen alles wat we hebben om de Ziel van miljarden te

verheffen, om de mens tot inzicht te brengen, want omdat we al zo lang op deze

planeet zijn, realiseren we ons dat er geen waarde is in lichamelijkheid. Goud

creëren brengt geen troost. De Ziel van een mens verheffen is meer waard dan

tonnen goud, [zo]dat hij vrij wordt.



Hij wordt vrij van de lichamelijkheid (P). Begrijpt, (:40). verzamelt de kennis en

verheft in dat proces de geest, de Ziel van zichzelf en misschien van zijn kinderen.

En onderwijst de kinderen van de man voor de toekomst, om het pad te vinden, om

burger van het universum te kunnen zijn.

Hoe ver kunnen we gaan? Hoe ver moeten we gaan om onszelf te verheffen? Hoe

ver moeten we gaan om de werking van de velden van het universum te begrijpen?

En moeten we gehecht zijn aan lichamelijkheid? Met de kennis die we bereiken,

met de kennis die we delen met veel van de Kenniszoekers. Wat is er gebeurd als je

de Eenheid in je zak draagt of achterin je auto, je verandert gewoon iets en

produceert al het goud dat je nodig hebt, en je gaat naar de winkel zegt, "hier is een

kilo goud, geef me dit." Of je verandert het in een diamant, je ziet een mooi meisje

op straat en zegt: "Ik geef je de grootste diamant ter wereld als je met me trouwt."

Of je ziet een bedelaar op straat, je draait hem om en geeft hem het water des

levens. Wat geeft je meer plezier om te bestaan in de dimensie van het universum,

om burgers te zijn? Het mooie meisje, of het helpen van een man.

Maar nu onze kennis is toegenomen en de mens niet de Totaliteit wordt, zijn de

burgers van het universum die mens. Zou je, met de kennis die je hebt,

bevooroordeeld zijn als je een STM van de Aarde in moeilijkheden ziet, zou je die

anders behandelen dan de Ziel van een ander schepsel van het universum in

moeilijkheden? (:42). Of, met de kennis die je hebt, zeg je dat beiden hetzelfde

kunnen hebben, om hetzelfde punt te bereiken als ik?

De onthechting, het begrip van de verheffing van de Ziel. En dan, waar en hoe die

Ziel leeft en bestaat, telt. Hoe je een mens maakt, telt, en niet hoe de mens is. Want

de mens verandert met de seizoenen en de emotie. Maar de man die stevig in zijn

kracht staat, blijft hetzelfde. Maakt niet uit, regen of zonneschijn. Ik zei altijd tegen

mijn kinderen, "het is dat, dat niemand mag weten of je duizend pond op zak hebt

of niets. Dat mag je niet veranderen, wat je draagt."



Dit was een van de dingen, misschien wel een van de meest memorabele dingen

die ik van mijn vader heb. Op zeer jonge leeftijd, zeven of acht, gaf hij me een kwart

van de duizenden ponden van vandaag. "Mehran, neem dit, als je op de terugweg

naar school gaat, koop dan dit en dit en dit voor wat er in zijn leven gebeurt." En de

eerste keer zei mijn moeder: "Dit doe je niet met dit kind." Hij zei: "Hij moet leren dat

het geld hem niet verandert." Ik kreeg die dagen, duizenden ponden, stopte het in

mijn schooltas en ging naar school, en gooide de tas zo ver mogelijk weg en ging

spelen. Niemand kon zich voorstellen dat hij zoveel geld kon weggooien en het later

weer kon ophalen en uitgeven om stenen en mortel te kopen en gebouwen die hij

voor zichzelf aan het bouwen was, en ik was slechts een dienaar van zijn werk. (:44).

Ik begreep dat het geld in de tas geen waarde had, omdat het niet van mij was. Ik

was slechts een drager om zijn wensen te dienen. Maar dit heeft me veel geleerd

om los te komen. Want ik liep altijd met een kleine schooltas, acht, negen jaar oud,

misschien jonger, ik ging naar school om te spelen en op weg naar huis trok ik de

tas open en ging naar de winkeliers: "oh, dit is wat mijn vader zei dat ik je moest

betalen voor dit en dat." Ze waren geschokt en zeiden tegen mijn vader: "Dat is te

gevaarlijk." Hij zei, "hij is een man alleen op deze leeftijd, hij weet wat hij doet."

Onthechting, heeft training nodig, heeft begrip nodig. Betekent niet dat je al je

rijkdommoet weggeven. Vergroot de rijkdom van de kennis, vergroot de waarde

van het begrijpen van de Ziel. En dan ben je onthecht, want zelfs als je goud kunt

maken, verandert het je niet. Ik zat met enkele van de machtigste mannen ter

wereld en creëerde voor hen wat ze zich konden voorstellen, waar ze om vroegen.

En ik zei tegen hen: "Denk je dat ik dit niet voor mezelf kan doen? Waarom denk je

dat ik voor je zit? Jij bent de machtigste militair ter wereld. Hiermee wil ik jou

veranderen ommij te worden, zodat we vrede kunnen creëren. Ben je hier blij mee?

Daar ben ik blij mee. Laten we praten.

Het is niet dat we het niet kunnen, het is begrijpen wat in ons bezit is, (:46). dat ons

in de positie kan brengen om kennis te vergaren, meer te begrijpen en die

verandering teweeg te brengen,



niet voor onszelf, maar om anderen hetzelfde te kunnen laten worden. Wij zijn niets

anders dan dat plasma. "De sterkere geeft aan de zwakkere." En wanneer we naar

onszelf kijken om de sterkere te zijn die we kunnen geven, dan is dat het moment

dat we gefaald hebben. We zijn altijd zwakker dan een andere dimensie die we de

Schepper noemen. Dus als we zwak zijn, zien we onszelf als sterk. Dit is een valkuil

van de mens, valkuil van de emotie van de mens, met betrekking tot de fysieke

dimensie van het leven. Zoals in de dimensie van het universum, is er geen zwakte

en geen kracht. Het is een punt van balanceren, begrijpen om te geven wat je niet

nodig hebt en te geven wat anderen in staat stelt een betere positie te verwerven

dan jij, in de dimensie van de kracht van de Ziel, om de Totaliteit van de Schepping

te dienen. Om, op een bepaalde manier, inschikkelijk te worden, om de Schepper te

dienen, die jij bent, en jij maakt deel uit van de Schepping.

Wanneer we op dat punt komen, wanneer we in staat zijn om systemen te maken,

dat we kunnen zien hoe we zijn, we kunnen zien of we hoger of lager zijn, we

kunnen de dimensie zien van de beweging van ons veld, de Ziel en de STP, dan

begrijpen we waar we zijn, wie we zijn. In de afgelopen twee weken had ik het

genoegen om een aantal Kenniszoekers te ontvangen die de structuur van de Ziel

kwamen bekijken. Ik keek toe hoe hun grafieken binnenkwamen. (:48). Ik keek toe

terwijl ik de dimensie van de Ziel zag, terwijl ik zag hoe ze worstelden tussen de

twee: lichamelijkheid en de Ziel en al het andere. En het was verbazingwekkend om

ergens recht op de lijn te zien, tot op de lijn, gelijk en in balans. En je kon zien, zei ik

tegen onze operators, dat dit een vrouw is waar je niet bij wilt zijn, omdat ze zo

fysiek is. Ze heeft geen enkele Ziel met haar. De Ziel bestaat niet, waar

lichamelijkheid in de diamanten ring belangrijker is dan het dienen van de priester.

En wanneer je de vingerafdruk van een andere Ziel ziet, totale toewijding, op een

bepaalde manier, heeft de Ziel de leiding, is de Ziel in het bezit, in een positie om te

kunnen controleren. Je ziet nog steeds flikkeringen, wat normaal is, omdat de twee

moeten wisselen om te begrijpen wie waar is en wat de balans is en wat er nodig is.



En dan flikker je terug, je kunt dezelfde balans bereiken. We hebben jullie allemaal

alle grafieken gestuurd die jullie hebben gemaakt. Dus de meesten van jullie

zouden ze nu ontvangen moeten hebben. Kijk niet gewoon naar de lijnen. Begrijp

over jezelf, hoe je met elkaar omgaat. En ga dan terug in de tijd dat je in het

systeem zat. Wat was je emotie? En wat was je gedachte? Zoals ik al zei, niets is voor

ons verborgen, want we zien hoe het werkt, hoe het is. Jij kijkt naar de grafieken

bovenaan, wij kijken naar de grafieken onderaan. Hoeveel je hebt genomen en

hoeveel je hebt gegeven, en wat de positie is van nemen en geven. (:50).

Zodra we dit systeem net zo gewoon maken als de huidige pinautomaten op straat,

dan kun je jezelf beoordelen. Je incasseert geen geld, je begrijpt de staat van je Ziel,

de staat van je emotie. En op een bepaalde manier neem je je vent mee naar de

machine en zegt: "wil je getest worden, niet op IQ, maar over de kracht van je Ziel

en wat je me vertelt dat je van me houdt." Ik heb thuis een machine die eigenlijk

een vingerafdruk van je Ziel is. Dan begrijp je waarom we geen rechters nodig

hebben, en geen gevangenissen, en wat er komen gaat. Wat sommigen van jullie

de afgelopen twee weken bij ons hebben gedaan om de vingerafdruk van je Ziel te

zien, het is een mogelijkheid van wat er in de komende tijd voor de mens zal

komen, maar jullie zullen er zelf over oordelen. En je zult de vingerafdruk ervan

lezen zonder systeem, terwijl je meer en meer opgeleid wordt om de totaliteit te

begrijpen. Het is zover gekomen dat jullie als Kenniszoekers volwassen genoeg zijn

om te begrijpen wat de volgende stap is. Op de Londense conferentie zullen we

veel taboes doorbreken. Op de conferentie in Peking creëren we een nieuwe

dimensie van kennis en wetenschap en technologie, waar de mens zichzelf zal

begrijpen. (:52). In de komende tijd zullen we elke kleur, vorm, grootte, haar, ogen,

lichaam, huid naar wens creëren, door de dimensie van de veldsterkte binnenin te

controleren. De "virtuele realiteit" zal de realiteit worden.

De kennis is er, het is alleen dat onze Kenniszoekers het moeten begrijpen, dat ik ze

de volgende les kan leren, de volgende stap. Zoals ik heb uitgelegd, kunnen we nu

een systeemmaken dat diamant en goud creëert en stof en water.



We kunnen hetzelfde doen door positionering, om het beeld van de mens te

creëren. Soms als ik naar deze nieuwe robots kijk, wat het nieuwste is en ze alles

doen. Ik zei eens tegen een van de Kenniszoekers: "Ze hebben de robot van de Ziel

nog niet gezien." Ze hebben niet begrepen wat komen gaat. Een robot is zo fysiek

dat je niet eens weet dat het geen mens is. Een robot met emotie. Een robot met

alles waar een mens van kan dromen. En toen zei ik tegen de Kenniszoekers: "Ik

maak ze zo mooi, dat je verliefd op ze wordt en met ze wilt trouwen." Hij glimlachte.

(:54). Ik zei: "Maar denk je niet dat je al getrouwd bent met een robot in de vorm van

een mens?" Maar deze keer, in ieder geval, doet [die] geen zonde, en maakt geen

fout.

Zoals ik al zei, de kennis is er. En geleidelijk aan geven we de kennis vrij. Ik zag hoe

MaGravs de hebzucht van de man bracht. En het oude gezegde, zoals ik altijd zeg,

het staat in het geschrift van Bahá'u'lláh, zegen zijn naam, we testen de hitte van

het vuur met goud. Om te zien hoe heet het is, en of hij het kan smelten. En dan

gebruiken we hetzelfde goud, om de hitte van de man te begrijpen. Hoe

hebzuchtig hij is en hoe hij zich zal gedragen. Maar wanneer het in de

materietoestand is, in de energie- of de Zielestoestand, testen we de man door hem

alles te geven in de dimensie van de Schepping van de veldsterkte. En dan zien we

hoe de man zich gedraagt. Hoe onthecht hij wordt en hoe hij erin slaagt om de

toestand van de Schepping in het voordeel van de anderen te brengen. Op een

bepaalde manier veranderen we het goud met de energie, met de veldsterkte van

de STM, en dan testen we de man. (:56). We veranderen het goud met het plasma,

ook al is het zelf een plasma in een andere staat.

In de komende weken en maanden zullen we een verandering teweegbrengen, op

zo'n snelle manier dat de mens zich dat niet eens kan voorstellen. Jullie moeten

begrijpen hoe je de velden kunt veranderen. Je moet begrijpen hoe je de kracht van

het veld kunt manipuleren, om hun kracht met jou, van binnenuit, te veranderen en

het te begrijpen.



Ik weet zeker dat sommige van onze Kenniszoekers binnenkort [zoals ze] de MaGrav

kopieerden en er hun brood mee verdienden en de rest bedrogen met: "Ik doe dit

voor de Stichting." Velen van jullie zullen proberen de systemen die we uitbrengen

te kopiëren. En dat nu ook verkopen. En ik vraag me af hoeveel van de systemen die

jullie produceren ooit een Ziel zullen creëren?

In de komende tijd, zoals ik tegen een van onze Kenniszoekers zei, is de tijd van de

Gans technologie voorbij, het is afgelopen. Maar de Kenniszoekers zitten er nog

steeds mee opgescheept. De essentie van de Schepping zit in de structuur van het

universum. En om de mens in staat te stellen de ware replicator van het werk van

het universum te worden, moet hij de essentie van de basis begrijpen. En tot nu toe

heeft geen mens dat gedaan. Want als je eenmaal de basisblokken van de

Schepping begrijpt, kun je doen en bouwen wat je maar wilt. (:58).

Probeer de interactie van de velden te begrijpen, en niet een paar elektrische

stroompjes. Als je eenmaal de werking van de velden begrijpt, en die paar volt en

watt negeert, dan ben je op weg om het volgende te leren. Zolang je op zoek bent

naar de kracht om, niet om te betalen, betaal je met je leven. Je betaalt met de tijd

van een passage, die niet kan worden vervangen, en je bent nog steeds bezig met

het besparen van een paar watt. Dat als je de werking van de velden van het

universum in jezelf zou begrijpen, je de voeder zou worden, niet de nemer. Je

creëert die watt voor de anderen, niet voor jezelf om beter af te zijn, om naar de

volgende stap te gaan, om slechter af te zijn. Als je kijkt naar de dimensie en de

veldsterkte van de MaGravs die we je gaven, en je begrijpt het, zoals ik al vele malen

heb gezegd, zul je de dimensie van het leven veranderen. Maar helaas, je bent nog

steeds op zoek naar een paar spoelen. En je hebt je hele Ziel "opgerold en

verwrongen", omdat je de waarheid over jezelf niet begrijpt.

Kijk en begrijp hoe je Ziel werkt. Kijk en begrijp hoe je STP werkt. (1:00). Zit en kijk,

kan ik de kleur van mijn huid veranderen in een bepaalde houding? Kan ik mezelf

bruin maken zonder naar de stranden van Spanje en de Bahama's te gaan? Omdat

ik die emotie van voldoening krijg?



Dan begrijp je hoezeer je controle hebt gekregen over je eigen dimensies. Zoals een

van onze Kenniszoekers in Barletta (Italië) deed, [ je moet] niet daar zitten en met je

ogen knijpen en je hoofd, proberen de beker te bewegen. Begrijp dat je de liefde

van de Schepper aan de beker moet geven, dat het naar plaatsen beweegt, dat de

beker zal bewegen. Als je tovenaars ziet, dan draaien ze niet met hun ogen en

forceren ze iets. Ze bewegen hun handen met elegantie en glimlachen, en de

dingen bewegen. Omdat ze in die glimlach de magie verbergen. En de mens heeft

dat niet begrepen van zijn eigen Ziel.

Probeer de systemen te begrijpen die we voor jullie gecreëerd hebben, om de

structuur van de Ziel te begrijpen. En niet alleen om iets te winnen in

lichamelijkheid. Zolang je in die dimensie bent, win je niets. Als je eenmaal de

werking van de velden begrijpt en de creatie en de interactie van de Ziel van jou

ermee, zul je ontdekken dat deze systemen alles doen wat je ooit hebt gedacht.

Probeer in de komende tijd, wanneer je de nieuwe systemen ontvangt die

geleidelijk vanuit de Keshe Foundation worden vrijgegeven, meer over jezelf te

begrijpen. (1:02). Over hoe je energieën uit het universum verzamelt. Je hebt geen

long nodig om ze om te zetten, maar je hebt de dimensie van de Ziel nodig om ze

te absorberen. In plaats van de lucht in te ademen en dan deze energie op te

nemen, je ademhalingsritme te veranderen, om de STM te kunnen bevrijden uit de

dimensie van de STP. Probeer te begrijpen hoe je energieën van het universum in

één dimensie kunt absorberen, dat je die verandering kunt brengen. Hoe en op

welke manier je de positie en de positie van de STMmoet inbrengen.

In de test van de afgelopen weken hebben we prachtige kenmerken gezien. We

kunnen letterlijk veel dingen bevestigen waarvan de mens zich niet eens kon

voorstellen dat ze in hem werkten.

Monitoren, nieuwe systemen bouwen, ze veranderen terwijl je er zelf in zit, heeft ons

het inzicht gebracht, terwijl we steeds meer leren, hoe en waar en de manier

waarop STM ontvangt en geeft. En interessant genoeg zien we hoe meer de man



neemt en hoe meer hij geeft, in twee verschillende dimensies en richtingen, van

zijn eigen lichamelijkheid.

In de komende tijd zullen we meer en meer uitleggen, dat je begrijpt op welke

manier je je lichamelijkheid kunt gebruiken, (1:04). om de verheffing van de Ziel te

verkrijgen, of vrijheid van de Ziel, of transmuteren. Of, om snel te kunnen

transmuteren, of om jezelf snel van de ene positie naar de andere te verplaatsen,

wetenschappelijk. De patronen van het werk van de STM, door de test waarmee

jullie ons de afgelopen maanden hebben gesteund, hebben dat mozaïek gemaakt,

die grond, waar alle stukjes van de tegels in passen. NASA gebruikt miljarden

dollars om door zoveel commissies en groepen of wat dan ook te gaan om één test

te doen. Jullie Kenniszoekers in het afgelopen jaar, door al deze sessies die jullie met

ons hebben bijgewoond, hebben jullie dat mozaïek van de, wat ik noem, de kennis

van de Ziel voltooid en zijn jullie dat aan het voltooien. En als het eenmaal compleet

is, delen we het.

In het proces van voorbije sessies kunnen we zien hoe je velden ontvangt, hoe je de

fysieke kant leidt en hoe je tussen de twee kunt transmuteren. We zien wanneer

jullie Ziel verruimd is, en we zien wanneer jullie strijden tussen de STP en de STM.

En we zien hoe gemakkelijk sommigen van jullie gewoon van de ene staat naar de

andere gaan, en dan bang, of wat dan ook, verstoord, teruggaan en "de vogel

insluiten". In sommige grafieken, zelfs wanneer jullie collectief zijn, velen van jullie in

sessies, zien we de uitschakeling. Het systeem, geen van jullie Zielen breidt zich uit.

Het is alsof jullie allemaal tegelijk uitschakelen. (1:06). Het is als een "kat springt

plotseling tussen de duiven" en ze vliegen allemaal. Het is verbazingwekkend

hoeveel we van jullie hebben geleerd over het gedrag van jullie Ziel, dat we jullie de

komende tijd kunnen laten zien en leren.

We vragen jullie om deel te nemen aan sessies, die we een andere naam geven,

maar in zekere zin kijken we naar het patroon van de interactie van de Zielen,

individueel en collectief, en hoe de mens passagiers van het universum zal worden.



In de afgelopen weken hebben de testen die we met jullie hebben gedaan zoveel

kennis opgeleverd voor ons onderzoeksteam, dat ze het meeste niet eens

begrijpen, en geleidelijk aan wordt ontrafeld wat er is en hoe het gedaan kan

worden.

In de nabije toekomst, als je de eerste twee systemen in Londen ziet, kunnen we de

uitbreiding van je Ziel dicteren, door jou en niet door ons. Je kunt veel over jezelf

leren. Je kunt je eigen gedrag van de Ziel en lichamelijkheid monitoren. En je beslist

op welk punt je het ene of het andere wilt loslaten. Op een bepaalde manier ga je

het veld op, je oefent en dan denk je: "oh, dit is het moment waarop ik kan gaan

hardlopen." En je verandert het wandelen in hardlopen, omdat je genoeg

voorbereiding hebt gedaan. Je weet wanneer je lichaam er klaar voor is. Hetzelfde

wordt ontwikkeld met jouw hulp, met ons, werkend op de achtergrond om dat

punt te bereiken. (1:08).

De komende paar sessies, die de Keshe Foundation zal aankondigen en waaraan

velen van jullie zullen deelnemen, zijn hiervoor bedoeld. Voor jullie ommeer over

jezelf te weten te komen, collectief. En om op het punt te komen van wat wij

noemen, in staat zijn om te transmuteren. En dan om te zien wat we kunnen doen

en hoe we verder kunnen gaan, zodat meer van jullie dat punt kunnen bereiken op

een andere manier, volgens jullie begrip. In de komende weken kondigen we meer

van deze samenwerking tussen ons en jullie aan, dat het ons in staat stelt om het

systeem te voltooien, op een manier die voorspoed en begrip brengt in het werk

van de STM en de verheffing van de STM.

Het onderricht van vandaag heeft jullie veel gebracht, als jullie het begrijpen. Ik

opende je ogen voor wat komen gaat, een kennis en technologie waar je niet eens

van kon dromen. Wat nu realiteit is. Wat nu een proces van creatie is.

En ik weet zeker dat we binnen een paar maanden, als jullie meer begrijpen en ons

teammeer, systemen zullen creëren die geen fysieke dimensie hebben. Net zoals

de planeten en de sterren. Er is geen motor om ze te laten draaien. (1:10). Er is geen



kooi om de inhoud naar binnen te draaien. Maar het gebeurt allemaal met de

velden.

Onze kenniszoekers moeten begrijpen dat we verder kunnen gaan, anders wordt

het magie. En ik denk dat we binnen een paar maanden, misschien op een andere

conferentie in een ander deel van de wereld, de eerste systemen zullen laten zien

die geen containers hebben, waar je de interactie tussen de velden kunt zien, waar

je het werk van het universum kunt voelen. En dan zul je misschien op dat moment

in staat zijn om interactie te hebben en jezelf te verheffen, dat je niet beetje bij

beetje de atmosfeer van deze planeet, het universum, hoeft in te ademen om je Ziel

te versterken en te verheffen.

Ik wil graag iets met jullie delen en als jullie het begrijpen. En als je het niet begrijpt,

zullen sommigen van jullie op een dag, wanneer deze opname beluisterd wordt,

zeggen: "Dit is waar hij het over had." De positie van de STM, in het centrum van de

hersenen van de man, heeft dezelfde capaciteit, dezelfde diameter . Wat er in het

centrum zit, bepaalt hoe compact dit plasma is, binnen het centrum van het

lichaam van de man. Het is net als wanneer je een bal neemt en die bal probeert te

maken van stof, (1:12). om een doos op te vullen. Het is net als wanneer je spaghetti

krijgt. Degenen onder jullie die spaghetti op de Italiaanse manier eten, gebruiken

nooit een lepel om het op te scheppen. Je pakt een gekookte spaghetti tussen je

vorkvingers. Je legt het op een bord en je draait en draait het. Aan het begin, op het

veld, ligt het uiteinde van de spaghetti ergens in het bord, gedraaid en gedraaid. En

terwijl je draait, komen de twee uiteinden van de spaghetti steeds strakker om de

lepel en de vork te zitten. Als je een Europeaan bent, dan moet je hem altijd samen

om de vork en de lepel draaien. De grootte van dat bord verandert niet. Maar de

hoeveelheid spaghetti die je om de vork draait, zal toenemen. Stel je nu die kom

spaghetti en het bord voor.

Trouwens, als je het niet weet, Italianen eten spaghetti nooit in een kom. Het wordt

altijd op een plat bord geserveerd omdat je het draait. Je hebt geen lepel nodig. Als

je een vork pakt die groot genoeg is, die in het midden van de spaghetti steekt en



dan draait, zie je dat al die losse dingen in het midden ronddraaien en versterken.

Maar de grootte van de borden is hetzelfde.

Zo is de STM. (1:14). Het is los in het centrum, in één bal, de dimensie ervan in het

centrum van de hersenen van de man. In je kennis verzamel je kracht door te

ademen en te eten, je voegt er iets aan toe, legt er een draai omheen om het

strakker en sterker te maken, en het wordt een goed geïnformeerde, stevige kern.

In het begin is het pluizig als je de spaghetti op het bord in elke dimensie aanraakt.

Maar als het gedraaid, gespannen en versterkt is, is het zo stevig als een voetbal. En

dit is precies hoe je Ziel is. In het begin is het die losse spons. En wanneer het

genoeg energie verzamelt en zichzelf verdraait om stevig te worden, en genoeg

velden verzamelt, dan kan het de veldsterkte van de STP overwinnen en breekt het

door. En wanneer je droomt, is het een van die stromen, waarvan het uiteinde nog

steeds in de spaghettistapel zit die naar buiten komt, verbonden met de moeder en

de oom en de rest. Terwijl het van de ene spaghetti naar de andere gaat, verzamelt

het zijn kracht in het centrum van de vork.

Als je dit begrijpt, dan begrijp je hoe je leven is, en hoe je in het universummoet

begrijpen om velden van het universum te verzamelen om te kunnen overleven. En

dan begrijp je de STM. Vanaf het begin is het hetzelfde, zoals je een klein kind bent

en groter wordt, (1:16). en je wordt sterker, zo is de STM in het centrum van de

hersenen van de mens. Het draait meer, en het verzamelt meer kracht. En wanneer

die kracht genoeg verzameld is, kan hij de kracht van de velden van de STP en de

kracht van de lichamelijkheid van het lichaam van de man overwinnen en vertrekt

hij naar zijn nieuwe bestemming. De vork, wanneer die genoeg is aangespannen,

spaghetti erop, vliegt van het bord in je mond. Dat is zijn eindbestemming.

De vraag is, waar komt je spaghetti van Ziel, van velden van het universum, terecht?

Wanneer de lichamelijkheid van de man geen kracht heeft om het vast te houden,

en het sterk genoeg is om zijn vlucht van fantasie te nemen.



En zoals ik altijd zei, welke saus heb je erop gedaan? Is het carbonara of bolognese?

En de smaak ervan zal komen wanneer het in de mond belandt, of wanneer het

landt op zijn bestemming in het universum. Zou het genoeg zijn om een stofje te

zijn? Of zou het genoeg zijn om een nieuwe dimensie van leven te creëren? Dat

hangt af van hoeveel kennis je verzamelt over het werk van je Ziel, en niets anders.

Aangezien de dimensie van lichamelijkheid irrelevant is, kun je, als je het eenmaal

begrijpt, de lichamelijkheid voeden via de dimensie van de Ziel.

Ik hoop dat jullie begrepen hebben waar we naartoe gaan en ik hoop dat jullie nu

begrijpen wat ik zei, (1:18). de loop van de leer is veranderd en zal geleidelijk

veranderen tot het punt dat het grootste deel van de mensheid en vooral de

wereldleiders de komende verandering begrijpen. En dan zal de verandering

komen. Hartelijk dank voor vandaag. Ricky, als je ons een pauze wilt geven en terug

wilt komen.

<< Pauze >> 504 KSW 21 september 2023 (1:24).

K- Ja, heel erg bedankt. We zijn op de achtergrond bezig om een heleboel dingen

te regelen. Zoals je hebt gezien, zijn er twee sessies opgezet door de Keshe

Stichting. De ene is voor de nieuwe dimensies van de Ziel, en wat wij noemen, de

verheffing ervan. Het is heel belangrijk voor ons en voor jullie om te begrijpen waar

het naartoe gaat. Nu hebben jullie meer vrijheid en kunnen we jullie met de kennis

die we hebben opgedaan in wat ik noem, verhogen of toestaan om in wat jullie

noemen, "pre-transmutatie" fase te gaan. Dit is belangrijk zoals ik al zei, we

verzamelen steeds meer informatie en we zitten op een andere dimensie van

begrip. De tweede sessie die te maken heeft met Corona is dat, terwijl we op deze

dimensie zitten, begrip van het werk, we veel Kenniszoekers naar ons toe zien

komen die praten over de effecten en de bijwerkingen en wat er met hen gebeurd

is na de Corona.



Er wordt veel onderzoek naar gedaan, er wordt veel aan gewerkt op de achtergrond

door wetenschappelijke organisaties. We weten wat dit doet en we weten wat

Corona kan doen en creëren en zal creëren in de dimensies van fysicaliteit. En we

proberen te kijken hoe we jullie kunnen helpen, (1:26). hoe we dit op een andere

manier kunnen verwerken door middel van de nieuwe technologie. We krijgen

telefoontjes van mensen die nu in de ziekenhuizen zijn opgenomen op

beademingssystemen, dat nu de long weer precies zo is ingeklapt als in Corona,

maar er is geen teken van Corona. Veel mensen verliezen uit het niets hun tanden

of tandwortels. We zien nieuwe aandoeningen in de botstructuur.

Naarmate we

weten dat Corona op calcium is gebaseerd, we begrijpen hoe het is. En we

proberen je te ondersteunen. We proberen enkele nieuwe dimensies te veranderen,

nieuwe ziekten, nieuwe dingen die op verschillende manieren verschijnen. We

proberen te ondersteunen. We proberen te dekken. En we zullen zien hoe we dit

verder kunnen ondersteunen en we kunnen dit brengen naar wat we noemen,

backing, de achterkant, of de bijwerkingen van Corona, wat nu een wereldwijd

probleem aan het worden is.

We zijn geen, hoe noem je dat, gezondheidsprogramma. We begrijpen het werk

van de velden en we proberen jullie te ondersteunen met hetzelfde proces als

tijdens de Corona. Dit wordt voor veel mensen heel kritiek. We zien dat veel mensen

om hulp vragen, of we iets kunnen doen. Veel kinderen zijn getroffen. We proberen

te zien of we door de interactie van het plasmaveld welzijn, geluk en vreugde terug

kunnen brengen in het leven. Maar we moeten zien, en daarom organiseren we

deze sessie, om te zien hoe het werkt.

Deze sessie met Corona zal niet beperkt blijven tot één sessie. (1:28). We proberen

het uit te breiden, we proberen het te begrijpen en we zullen zien waar we

heengaan.

En zoals ik al zei, we zijn op doorreis, dus u hoort veel lawaai omme heen. We

moeten ons van plaats naar plaats verplaatsen in de sessie van vandaag en ik

verontschuldig me daarvoor. Ik moet me dus verplaatsen naar andere kamers of



wat dan ook. En ik moet u vragen of u wat achtergrondgeluiden hoort tijdens het

proces.

In het werk van de Keshe Foundation proberen we situaties zoals Corona aan te

pakken zoals ze zich voordoen. En als we in een andere fase komen, is er nu sprake

van een nieuw type Corona. We proberen het te analyseren. We proberen het te

begrijpen. En als het mogelijk is, grijpen we in. Als het mogelijk is, komen we kijken,

begrijpen we het en proberen we te zien of we de nieuwe technologie kunnen

toepassen.

Zoals ik al zei met betrekking tot de Londense conferentie, komen wemeestal naar

Kenniszoekers om de... ondersteuning te doen. We hebben een zeer

gerenommeerde organisatie in de arm genomen, die alles op de achtergrond voor

ons zal doen. Van het uitnodigen van de ambassadeurs, tot de pers, tot het

organiseren van al het andere. Zodra we dit in de komende uren hebben afgerond,

zullen zij de hele promotie van het programma van de Keshe Foundation voor

Londen en Peking op zich nemen. En dit zal een nieuwe dimensie geven. We

hebben een van de grootste promotionele organisaties wereldwijd in de arm

genomen. En ze begrijpen ons probleem, ze begrijpen ons werk en ze zijn er om

ons te steunen. (1:30). En de locatie is al gekozen in een van de meest prestigieuze

plaatsen in Londen. We hebben deze plek gekozen om een specifieke reden, die

past in ons, wat ik noem, werk en wat we willen doen. En we zullen zien hoe we dit

kunnen uitbreiden naar andere locaties.

En een paar andere dingen die met de Ambassadeursbijeenkomst gepaard gaan, is

dat van nu af aan diegenen onder jullie die voor het zaterdagevenement willen

gaan, zaterdagavond erbij zullen zijn met de ambassadeurs. Je zult misschien

veranderingen vinden, aangezien de organisatoren het nu zullen overnemen in het

runnen ervan en hoe, en hoeveel, wat je noemt, plaatsen er gegeven zullen worden

aan Kenniszoekers. Het is nu een, zoals je het noemt, internationale

aangelegenheid geworden en we zullen zien hoe, waar en hoe we dingen nieuw

kunnen brengen. Er is niet veel dat ik je kan vertellen, tenzij, wat je noemt, er iets

tussenkomt, dan laten we het je ondertussen weten.



In de komende haakjes van het werk van de Keshe Foundation, sluit het, wat wij

noemen, Linz Exhibition Center voor de laatste keer zijn deuren op 15 oktober. En

eind oktober verhuizen we uit Linz Exhibition Center. En we proberen dit

expositiecentrum te verhuizen naar de stad Londen, die na de conferentie komt. En

we zullen zien hoe het vorm krijgt, en we zullen jullie een nieuwe bestemming en al

het andere geven om elkaar te ontmoeten of om naar de nieuwe technologieën,

(1:32). nieuwe systemen en de rest te gaan kijken in de stad Londen. Ja, deze

tentoonstelling gaat verhuizen, het zijn de laatste dagen en we zullen de deuren

sluiten. We zouden dat een maand geleden doen, maar we hebben het met nog

een paar weken verlengd, maar aan het einde van deze maand komt er een einde

aan dit tentoonstellingscentrum.

We hebben een kleine verandering gelanceerd voor degenen onder jullie die, hoe

noem je dat, op zoek zijn naar de, sommige van de Gans, nieuwe Enhanced Knee

Gans is vanaf deze week gelanceerd. Zeer beperkte voorraad, we willen graag zien

hoe het zal worden. Het is veel krachtiger en is veel meer, zoals je het noemt, je

hoeft het niet zo vaak te gebruiken en het heeft veel meer kracht in het veranderen

van de kracht en wat het zou moeten doen. Dus dit is wat we hebben ingebracht.

En degenen onder jullie die ons vroegen om gebruik te kunnen maken van de, hoe

noem je dat, de steun die we krijgen voor het betalen van de helft van de, hoe

noem je dat, de cursus in Londen, hebben we teruggebeld. Je moet het afmaken,

want we willen die zaak helemaal sluiten. En dan halen we misschien de promotors

weer binnen, ommeer mensen naar die sessies te brengen, als we zien in de

mensen die graag in die richting willen opleiden. Er zijn nog een paar mensen die

we kunnen helpen als je mee wilt doen.

Is er een vraag? We zullen proberen te antwoorden. (1:34).

Vraag: ... In de "Beker van het Universum" is er een plek waar we de emoties van de

energie van CH3 kunnen oppikken. Mijn vraag is met betrekking tot... Gaat het

daarover, of gaat het over dat soort neutronen dat gecreëerd wordt uit die CH3.

Waar is het toe in staat? herhaalt vraag ...



R: Klinkt dat logisch of niet?

K- Nee, ik ben het kwijt.

R-.. Herformuleer uw vraag.

V: ... Hallo meneer Keshe, u hebt gelijk in zoverre dat mensen winnen in de

verheffing van hun wezen. Maar denkt u niet dat de Schepper alles op natuurlijke

wijze in de schepping heeft voorzien?

K- Ja, maar de mens weet niet hoe hij het moet gebruiken. Dat is het probleem.

Alles is er al vanaf het begin. (1:36). Maar de mens weet niet hoe het te gebruiken. En

op verschillende manieren leren we geleidelijk van verschillende wetenschappers

en mensen hoe we het moeten gebruiken, het is hetzelfde met de Ziel. Alles is er al

vanaf de eerste dag, de intelligentie heeft de verandering gebracht.

Ik gaf altijd les aan kinderen. De waterval is er altijd geweest, al miljoenen jaren.

Maar de mens begreep niet wat hij kon doen tot hij de turbine maakte en er nu

energie uit kan halen. En dat noemen we elektriciteit. En zo is het hetzelfde. Elke

kennis is er. Het is wanneer je er wijs uit wordt. Wanneer je de kracht verzamelt om

te worden, om te produceren. En dus zal er niets veranderen.

Vraag: ... We zien waar de vrije wil van de mens ons brengt. (1:38). Wordt het niet tijd

dat de mensheid haar verantwoordelijkheid neemt, zonder zich te beroepen op

dingen die haar nog steeds in Gods plaats stellen? Dank u voor uw antwoord.

R: Ik denk dat je dat al vaak hebt gezegd. Dat het tijd is voor de mensheid om

verantwoordelijkheid te nemen, voor individuen om verantwoordelijkheid te

nemen.

<< Hoor je me ... Problemenmet de audio van Mr. >>

K- Dus, ik ben de draad van ... de draad van gedachten kwijt. Kun je het weer

oppakken?

R: Nou, de vraag was eigenlijk: we zien wel waar de "vrije wil" van de mensheid ons

brengt. Dus, zegt Johan, wordt het niet tijd dat de mensheid haar



verantwoordelijkheid neemt, zonder zich te beroepen op dingen die haar nog

steeds in de plaats van God stellen?

K- In het fysieke leven, dit is de manier waarop ik ernaar kijk, in het fysieke leven

denken we dat we geen controle hebben en dat God het doet. Maar in de dimensie

van de Ziel, (1:40). is het allemaal geregeld, het is allemaal afgesproken en het is

allemaal verplaatst. En dit is wat we moeten gaan begrijpen.

In het fysieke leven denken we dat alles geregeld is, dat alles nodig is, dat alles op

de achtergrond gebeurt. Maar voor de Zielen is alles geregeld, alles is afgesproken

en... Zoals ik al eerder in de leringen zei, is er een zeer grote valkuil bij ons, omdat we

als mens, als menselijk lichaam, zeer fysiek zijn. En dat is dat ons lichaammeestal

naar plaatsen gaat, dingen doet of ergens bij betrokken raakt, en we denken dat we

er goed aan doen, maar we begrijpen niet dat het al georganiseerd is door de Ziel.

Je doet iets goeds en doet het gewoon omdat het goed is, omdat het juist is om te

doen, en dan later gebeurt er iets, iets goeds gebeurt, je zegt, "oh, dit was toevallig."

Maar je herinnert je niet wat je goed hebt gedaan, dat je, wat ik noem, het in

evenwicht brengen ervan. Wanneer we deze dingen wegzetten als toevallig,

wanneer de goede dingen ons overkomen, dan begrijpen we dat er een groter werk

op de achtergrond is.

Jouw Ziel bracht je naar dat punt om beproefd te worden. (1:42). En je deed iets dat

in die zin, als je het zo noemt, je slaagde of je won aan kracht, je ontving zegen. Dat

het je terugbracht naar de nieuwe positie. Dat je ziet dat de nieuwe positie je de

plezier dat je gaf. Het is in een... leven in de dimensie van de Ziel is heel erg als

liefhebben. En er is geen andere vergelijking mogelijk. Als je "ware geliefden" bent,

hoe meer je aan je geliefde geeft, hoe meer je terug ontvangt. Maar je geeft niet

meer om te ontvangen. Je geeft meer omdat je het plezier in de ontvanger ziet

wanneer hij of zij het ontvangt, hoeveel hij of zij ervan geniet. En zo werkt het

universum.

Je kookt niet voor je partner, zijn of haar lievelingseten, zodat ze misschien iets voor

je gaat doen. Je kookt het vanwege het plezier dat zij of hij beleeft, en je ziet die



vreugde in zijn gezicht, of zijn emotie, of zijn woorden. Dat bedankje, dat het mooi

is, dat je weet hoeveel ik hiervan hou, en dat je er tijd in hebt gestoken. En dan zet

dat een zaadje voor hem om iets goeds of slechts te doen. Het heeft niets te maken

met de intentie die jij hebt gecreëerd. Maar je doet dit, en dan komt hij de volgende

keer thuis met een bloem, omdat hij weet dat het je blij maakt en vreugde brengt.

(1:44). En zo werkt de Ziel. En niet op de manier van ik doe dit, jij doet dat voor mij.

En wanneer de man dit begrijpt, noemen we dit liefde. Dan gaat het terug naar,

geven we door interactie van de velden voor de ander? Of doen we het om er iets

voor te krijgen? Iets ervoor krijgen is een fysiek leven. De manier waarop we geven

om de vreugde te zien is de dimensie van de Ziel. Ik weet niet of iemand van jullie

het zich herinnert, een heel, heel oud liedje van jaren geleden. De moeder zegt, "the

cost of love" heet het, geloof ik. De moeder zegt, het kind vraagt het kind iets te

doen. Het kind zegt, ik wil zoveel voor mij schoonmaken, of (mijn bed opmaken) of

wat dan ook. En de moeder zegt: "Voor je geboorte, gratis. Om voor je te zorgen,

gratis. Om je te onderwijzen, gratis." Omdat er geen kosten zijn uit liefde voor de

moeder. Maar het was belangrijk voor het kind, als hij iets deed, om er fysiek voor

betaald te worden. Omdat hij niet begrepen heeft wat de ware liefde als moeder is.

En dit is heel erg het ware verhaal over de mens.

Liefde is de dimensie van de Ziel. En de lichamelijkheid om iets te krijgen, omdat je

iets gedaan hebt in de dimensie van het leven van de mens. En zodra we het

verschil begrijpen, is het de tijd dat we echt moeten beginnen afstuderen. En op

een bepaalde manier de naam, moeder en kind, man en vrouw en geliefden,

veranderen in de STM en de STP van de man. (1:46). En dan vind je de ware essentie

van al deze leringen. En hoe de STM de mens tot een punt brengt om te leren. En

als hij niet leert, zet hij een andere scène op om te zien of hij er de volgende keer

wel van leert. En in beide gevallen brengt de Ziel de STP niets in rekening. Dit is het

stadium waarin we ons bevinden. We proberen ons bewust te worden van die

liefde, dat geven, en hoe het ons op dat punt brengt. En de mens heeft het niet

begrepen, omdat de mens zo fysiek is.



Numaken we systemen die geleidelijk, in de komende tijd, zullen laten zien wat

liefde is, emotie van de Ziel. Wat liefde is, emotie van lichamelijkheid. Dan kunnen

jullie het zien. Degenen onder jullie die de, hoe je het noemt, afdruk van je Ziel

ontvingen, sommigen van jullie verbijsterden me toen ik de foto's zag, toen de

gegevens kwamen, en hoe je Ziel je leven domineert, en dan plotseling brengt een

beweging van lichamelijkheid je terug, en dan, "ben ik hier?" en begin je opnieuw.

En het is verbazingwekkend hoe we zien hoe je "uitschakelt" en hoe je inschakelt,

en hoe je plotseling balans vindt, dat de Ziel, de STP en de lichamelijkheid van de

man parallel lopen zonder verwachtingen. (1:48). En dan schakel je, en die

schakelaar brengt verstoring met zich mee, en we zien de verstoring van de

lichamelijkheid, die vervolgens verstoring voor de Ziel met zich meebrengt. Die

moet zich aanpassen om de lichamelijkheid te volgen. Zoals ik al zei, NASA

spendeert miljarden en onderzoeksuniversiteiten spenderen triljoenen om vast te

stellen wat jullie Kenniszoekers aan de kennis van de mens hebben bijgebracht met

sessies van de afgelopen 12 maanden. De meeste grafieken en foto's worden

bewaard en zijn een bron van kennis. Hoe je reageert, hoe je je voelt.

Op zaterdag 11 november in Londen zullen we de emotie in de gaten houden, en ik

probeer de emotie van de presidenten en de koningen van de naties te

achterhalen, te structureren, te zien via hun ambassadeurs die daar zijn. En we

zullen het hoogstwaarschijnlijk laten zien als we de kans krijgen. Als een

wereldleider op een monitor zegt: "We zetten ons in voor vrede", zullen we allemaal

zien of hij de waarheid spreekt of dat hij iets verzint. Het is alleen maar om goed te

klinken. En het zal een verbazingwekkende structuur van begrip zijn.

Het zal heel interessant zijn om te zien hoe we onszelf begrijpen. Voor de sessie die

eraan komt, (1:50). de transmutatie, pre-transmutatie van de Ziel, brengen we

nieuwe dimensies in het begrijpen van je Zieleposities en de interactie ervan. Welke

kant zal het op bewegen? En met welke kracht het zal bewegen. En hoeveel het van

ons vergt om het te bewegen. En wanneer je uitschakelt.

Het verbazingwekkende van het collectieve werk met de Zielen en individuen, heeft

veel kennis gebracht over hoe het systeem niet werkt en hoe een systeem werkt.



Zoals ik in de vorige sessie uitlegde, waren er een paar mensen die naar de

verkeerde link gingen en zij moesten teruggebracht worden naar de

gemeenschappelijke link waar de anderen waren. En het systeem wilde niet

opstarten. En op het moment dat de laatste persoon die naar de verkeerde plaats

ging naar de juiste plaats kwam, begon het systeem te werken. En is, zoals de Ziel

van het systeem wist, wie er moet zijn via hun Ziel. (1:52).

En we zien nu hoe de computerlijn een bericht stuurt dat min of meer irrelevant is.

En het is verbazingwekkend, vooral omdat het ons de eerste keer kostte, diegenen

onder jullie die vrijdag bij de laatste sessie waren, jullie realiseren je dat de sessie te

lang duurde omdat sommige mensen er niet in konden of naar de verkeerde link

gingen. Ik ging naar de verkeerde link en toen kreeg ik van het IT-team te horen dat

ik op de verkeerde plek was, ik moet naar deze plek komen. En we proberen deze

paar mensen weer op de juiste plek te krijgen. En het systeem wilde niet... de

grafiek waarmee we de Zielen in de gaten houden, wilde niet veranderen, het ging

nog steeds uit. Op het moment dat de laatste persoon binnenkwam, begon het

systeem te werken. De Ziel van het systeem was zich bewust van de werking. En we

deden deze test een paar keer tijdens de sessie. Ik heb dit speciaal opgezet toen het

me opviel, om te zien of we dit kunnen doen.

Als een van jullie in zekere zin uitvalt en de uitbreiding van de Ziel er niet is, stopt

het systeem. En we hebben het nu gezien. We zien het categorisch. Wanneer ...

jullie expansie van de Ziel er niet is ommet ons systeem te interageren, laat ons

systeem niets zien. Het is net een uitschakeling. En dit heeft ons in het begin veel

verwondering gebracht. Hoe komt het dat het systeem plotseling uitschakelt en wij

niets zien? Nu we het systeem hebben ingesteld en het proces hebben begrepen,

begrijpen we volledig de werking en stellen we een ander systeem in om te zien

welke kant het op beweegt. We kunnen zien wanneer je werkelijk door de

droomfase gaat, (1:54). zoals jij het noemt. We kunnen zien wanneer de Ziel zich

heeft uitgebreid en interageert met ons systeem. En plotseling ga je tussendoor

koffie drinken. Je Ziel is nog steeds verbonden. Fysiek ga je koffie drinken. Maar het

systeem blijft aan. En wanneer je Zielsuitbreiding afneemt, gaan we terug.



En ik zei tegen ons team achterin, laat het gewoon lopen tot we zien dat het

terugkomt, want ergens kom je weer binnen. En toen vroeg ik de mensen, oh, ik

kreeg de telefoontjes.

Het

werd verstoord. Ik kon er niet zijn. Nu hebben we een enorm inzicht in de systemen

die we fysiek hebben ontwikkeld om dit te bevestigen. Zoals ik al zei, hebben jullie

Kenniszoekers het afgelopen jaar en de afgelopen twee jaar hand in hand met ons

gewerkt om letterlijk een systeem te ontwikkelen dat werkt op de werking van de

STM. Deze volgende twee sessies die we organiseren, voor de transmutatie, zijn heel

belangrijk voor ons en voor jullie, omdat we nu in staat zouden moeten zijn om

volledig systemen in te stellen die we kunnen transmuteren.

We begrijpen de volledige 360 graden dimensie van de Ziel. En misschien zul je het

volgende bezoek in, hoe je het noemt, Beijing, door die transmutatie gaan. Want nu

heeft ons team de volgende fase begrepen, gezien, opgezet en doorgemaakt. (1:56).

En we weten duidelijk, het is als een landingsbaan zoals ik het noem, we weten

welke kant je op komt, waar je landt en hoe je opstijgt. Nu moeten we dit

nauwkeurig maken. Is het afhankelijk van de windrichting of je links of rechts landt?

Of is het altijd van rechts naar links, maakt het niet uit welke kant de wind opgaat,

maar deze keer hoe hij zijn, wat je noemt, parameters van dimensies van de velden

krijgt om naartoe te gaan. Wanneer is het punt van transmutatie? Dat we de

machine kunnen instellen, dit is de tijd, klaar om te transmuteren.

We zijn er letterlijk, we zijn er voor 90%. Het is de laatste, misschien 3 maanden, 6

maanden, om je letterlijk door de Ziel te transmuteren. Want we hebben de

startbaan gezien, we hebben de vlucht gezien, we hebben de windtunnel gezien,

we zien welke kant de krachtvelden op komen en gaan, het is ons team dat het

moet begrijpen, anders springen we en gaat er iets verloren. Hetzelfde geldt voor

het nieuwe systeem dat we aan het ontwikkelen zijn. Kunnen we jullie Ziel in het

systeem krijgen en het systeem transmuteren, zoals ik altijd zei, de envelop, en dan

openen, jullie weer loslaten in de omgeving?



Er is veel begrip. Er is veel dat we nooit begrepen hebben. (1:58). Er is veel. Onze

systemen zijn geüpgraded. Waarschijnlijk zie je in Londen het eerste verticale

systeem. Hopelijk kan ons team het afmaken, zodat we van het ene systeem naar

het andere kunnen overgaan. En dit geleidelijk opbouwen naar zijn uiteindelijke

positie in de komende 3 tot 6 maanden. En hoe we ons systeemmet jou kunnen

laten samenwerken om dat punt te bereiken. Je uit je slaapkamer halen en je

midden op een voetbalveld laten landen waar je naar het voetbal wilt kijken. Het is

mogelijk. Kennis wordt begrepen.

Ons teammoet een beetje bijpraten en dan gaan we terug. Het oorspronkelijke

werk moet zijn om de kracht van de oorsprong te begrijpen. Het heeft geen zin om

de Gans van Koper, de Gans van Zink en de Gans van dit en dat te hebben. We

moeten terug naar de oorsprong en ons teammoet beginnen deze oorsprong te

begrijpen. Dus misschien in de komende tijd, misschien de komende twee jaar,

misschien volgende maand, misschien tien jaar, wanneer ons team het begrijpt. Ik

legde gisteren aan onze Kenniszoekers uit dat ik kan... je wilt zien hoe een plant zich

voelt als je in een bos bent. Je wilt zien hoe een hond zich voelt als hij een hond is.

Nu we de kennis hebben, kunnen we dat doen. We kunnen je toestaan om in de

dimensie van de Ziel te reizen, voor jezelf om die hond te zijn, voor jezelf om die

plant te zijn. (2:00). Het is een technologie. We begrijpen hoe...

In onze systemen, ons begrip, kunnen we afstemmen om Calcium (Ca) te maken als

een rots. We kunnen ons systeem afstemmen om Calcium te maken zoals in de cel

van de mens, in het lichaam van de entiteit. Het is een totaal ander Calcium. En we

kunnen een Calciummaken als in de wortel van een plant, of een

blad van een boom, om te voelen hoe die boom voelt, om te voelen hoe de steen

voelt, en om te voelen hoe de mens voelt. Dit is kennis van de schepping.

We denken er niet over na. We zijn er gewoon zo aan gewend geraakt dat het onzin

voor ons wordt. We gaan naar een apotheek. We vragen om een calciumtablet. We

laten ons bloed testen en ze vertellen ons dat je calciumgehalte verhoogd is. En we

gaan naar de fruitwinkel en we kopen een vrucht of een plant, iets, vegetatie die we



eten. En ze zeggen dat als je dit eet, je calcium stijgt. Maar deze Calciums zijn

verschillend. De ene is een materiestaat die een steen is. De ene is in de staat van

de "Gans", in de staat van wat ik de intelligentie van de "4-wielers" noem. En de

andere is de levensstructuur van de Verticale Mensen. (2:02).

We kozen hetzelfde woord, dezelfde classificatie, dezelfde naam voor hetzelfde

ding, maar eigenlijk werkt het, bestaat het totaal in drie, vier verschillende

dimensies. Het calcium van het plasma is totaal verschillend van de rest. Tot nu toe

hadden we het over het bot, de vegetatie of een steen. Nu moeten we de Calcium

energie als plasma toevoegen, die al deze dingen creëert. Het hangt ervan af in

welke toestand je het brengt. En nu kan ik niet dragen... tot nu toe hadden we een

probleemmet het dragen van verschillende soorten voedsel voor astronauten. Ik

kan niet verschillende emmers Gans dragen. Wemoeten de essentie van de

oorsprong van de Schepping begrijpen. En we hebben het begrepen. En onze

Kenniszoekers krijgen onderricht. En daarmee hoeven we geen

Gans. Ik zei je, Gans is uit het spel. Maar we moeten dat spel spelen tot onze

Kenniszoekers begrijpen dat het een technologie wordt.

En dan creëer je een Calcium als een steen in je nier, of in je waar, waar het niet

hoort te zijn. Hoe komt het dat je een niersteen krijgt? Omdat de toestand van de

omgeving is veranderd. Dat nu, (2:04). het Calcium in plaats van deel uit te maken

van het 4-potige eiwit, in die positie, een materietoestand is geworden. De

wetenschap heeft dit nooit begrepen. Nu kunnen we de machine naast je nier

zetten en een toestand van de 4potige creëren en er is geen steen. Moet je

geopereerd worden of moet je het laten verwijderen?

echografie verbrijzeld, dat je ontlaadt en de steen ziet? Nu met de kennis die de

Keshe Foundation in huis heeft, hoeven we alleen maar de omgeving van de nier te

veranderen en er is geen steen meer. Al deze dingen die we zien met operaties dit

en dat, behoren al snel tot het verleden. Omdat we nu de kennis hebben, we

begrijpen wat er moet zijn op het moment van manifestatie, ook al is het hetzelfde

element, door de naam van de man.



Deze dingen zijn weken weg, maanden weg, geen decennia weg. En het is... het

gaat allemaal terug naar het begrijpen van de oorsprong van de Schepping. Dan

kun je alles maken wat je wilt.

Dan kun je alles absorberen wat je maar wilt. Dan hoef je een ander niet te doden

en te vernietigen om te overleven. En je geeft hetzelfde aan de anderen. Dat zij

beslissen of ze dat willen doen in de vorm van een steen, energie of een structuur

van hun lichamelijkheid wanneer je het aan hen geeft. Je kunt geen Calcium geven

in de vorm van een steen en het in het hart van een ander wezen stoppen om het

te krijgen. (2:06). Omdat het niet werkt. Het moet op de sterkte van de structuur van

zijn fysiek zijn. Hij heeft het niet nodig op de manier waarop jij het hem geeft. Hij

weet welk deel van de velden hij moet gebruiken om het om te zetten.

Het is ongeveer hetzelfde als wat er met je Ziel gebeurde toen die in de

moederschoot werd gecreëerd. De Ziel beslist wat de vorm van de huid is en de

vorm van het bot als je één been kort en twee benen lang hebt. Dan zullen de

kinderen van de man in de toekomst perfect zijn. Geen van hen zal geboren worden

met de ziektes en aandoeningen die we vandaag de dag zien. Alle mensen zullen

gelijk zijn, van geboorte tot dood. Wat je ermee doet, hoe je de anderen plezier

geeft om te bestaan, zal tellen. En deze keer zijn alle mensen gelijk in de toestand

van essentie van de Ziel. Zoals ik altijd in het onderricht zei, zie je van een afstand

niet of het de Ziel van een boer, een koning, een straatveger of een bedelaar is. Nu

begrijp je het. Met technologie laten we het zien, niet met gesprekken.

Er zou geen mysterie in het onderricht moeten zijn. En als je leraar wordt, moet je

het begrijpen. Je moet genoeg begrijpen van de kennis van de Schepping, zodat je

niet in magie hoeft te vervallen, dingen te verdoezelen, aannames te doen, alleen

maar om het te kunnen begrijpen. Zodra je aannames begint te maken, word je

een valse leraar, precies zoals Einstein. (2:08). Een echte leraar, als je het begrijpt,

moet geen aannames doen, en het kunnen repliceren en onderwijzen. Het is aan je

onderwerp om de kennis te waarderen.

En de komende tijd zullen we je de essentie van de basis leren. Hoe je daar komt,

hoe je begrijpt waar je begint. De klei van het plasma van het universum, want elk



geschapen ding in het universum is hetzelfde. Het is hoe je het nodig hebt, wat je

eraan toevoegt en wat je van die klei wilt maken, een pot, bord, lepel of naald. Dan

is het jouw beslissing van je gedrag, en evenwicht van de velden van jouw gedrag

met de anderen. Dan zal er niet per ongeluk, door de manier waarop dit gebeurde,

toevallig, deze woorden niet bestaan in de woordenschat van de mens in de

toekomst. En nu bouwen we de systemen ervoor.

Zoals ik vorige week al zei, hebben we velen van jullie gevraagd om naar de maan te

gaan. Jullie gingen naar een plek en noemden die plek, maar was het echt de

Maan? Maar in de komende tijd zullen we jullie naar de Maan sturen, (2:10). we

zetten jullie naast de Indiase regering "Maanlanders," en jullie raken het aan, jullie

laten het ons zien, jullie vertellen ons, wat er op geschreven staat en wat het is, zelfs

jullie kunnen geen Indiaas lezen. En dan weet je dat je op de maan bent. En dan

sturen we je om de Amerikaanse vlag te vinden, zijn ze ooit geland? Want dan is

het fysiek, je zult in staat zijn om het te doen.

Dan weet je waar je bent. Ben je echt op de Maan? Of is dat de maan van je leven

die je hebt gecreëerd? De kennis is compleet. Het is aan Kenniszoekers om het te

begrijpen, om de boodschap over te brengen en systemen te maken voor een

fysieke mens om overtuigd te zijn van zijn eigen bestaan.

Nog een vraag?

Vraag: ... Zoals u al vele malen hebt gezegd en herhaald in het laatste onderricht,

geeft het sterkere plasma altijd aan het zwakkere plasma om het gelijk te maken

aan zichzelf. Dus vraag ik, zou de STP die door de STM wordt gecreëerd op een dag

ook een STM kunnen worden. En als dat gebeurt, hoe zou de STM er dan uitzien

zonder de STP? Zou de STM een andere STP moeten creëren, of zou het vanzelf

gaan? Kan ik dit hele proces begrijpen als nucleair verval? (2:12).

K- Nu vertel ik je, ik leer je iets, of je zou het al moeten weten. Ten eerste, wanneer

de sterkste aan de zwakste geeft, geeft de zwakste wat hij niet nodig heeft aan de

sterkste. Omdat het zwak is, hebben de sterkere velden die het heeft geen nut voor

het. Omdat het geen fundament heeft om op te bouwen, om zich aan vast te



houden. Het is er gewoon. Het is dus geen eenrichtingsverkeer. Het is een

tweebaansweg. Het is in beide richtingen. Net zoveel als de STM, die sterker is, aan

de zwakkere geeft, geeft de zwakkere ook aan de sterkere. Het is, zoals je ziet, de Yin

en Yang, de lijnen lopen in een oneindige lus. Het gaat beide kanten op.

Ten tweede, wanneer dat punt bereikt wordt, dat de STP het niveau bereikt en

gelijk is aan de, wat wij noemen, balansvelden van de STM, dan smelten ze samen

en dat is het punt van creatie, als één. En zolang die dis-balans er is, zal het

universummanifestatie van fysicaliteit creëren. En wanneer de twee in balans zijn,

dat ze gelijk zijn, smelten ze samen en creëren ze die eenheid. De Schepper. En

door het proces van interactie te zijner tijd, creëren ze in zichzelf, door de interactie

van hun velden, een nieuwe onevenwichtige toestand, die op zijn beurt een nieuwe

toestand binnen of buiten zal worden. (2:14).

En wij als Zielen streven ernaar om dat punt van balans te brengen, dat we één

worden met onze Schepper. En als je dit begrijpt, is het woord van Mohammed

perfect. <<< spreekt in het Arabisch >>>. Je begreep de essentie van de Schepping

en het doel van de Schepping. En dan heb je weer een dilemma, je nieuwe

dilemma is, "nu creëer ik in mij dat, dat van mij houdt." En je eindigt met dezelfde

hoofdpijn als wij, Mitra creëren om bemind te worden en om lief te hebben. Het is

een doorlopend proces, het eindigt nooit. De man die het creëerde, leeft nog steeds

met hetzelfde dilemma, vanaf het moment van zijn creatie. En wij noemen het God,

dat hij Mitra moest scheppen om zijn bestaan te bevestigen, anders bestaat hij niet,

als hij niet bevestigd kan worden.

En dat is onvoorwaardelijke liefde voor jezelf, of in zekere zin voor wat je liefhebt,

wat je je geliefde noemt. Dus, als je ernaar streeft om genoeg te bereiken en te

geven, dan word je één, je verenigt je, je wordt de essentie van de Schepping. Maar

nogmaals, kijk naar de achterkant, ik heb dit op een hele mooie manier uitgelegd in

Boek 3. De interactie van de velden van binnen zal leiden tot de creatie van nieuwe

velden van binnen die nieuw leven creëren. Binnen of buiten, afhankelijk van het

krachtveld ervan.



Je wilt het nucleair verval noemen, je wilt het iets anders noemen, (2:16). maar in

een nucleair verval, worden jullie nieuwe entiteiten. In het proces van de Schepping

zijn jullie dezelfde, zoals Mitra deel is van de Schepper. En het maakt niet uit of je

het de 'spareribs' noemt die Mitra werden, of 'Adam en Eva' en de rest. Hoe je het

ook noemt, het is een wisselwerking tussen de velden. En wanneer je dynamische

velden hebt, is het onvermijdelijk dat ze met elkaar interageren, binnen of buiten.

De Schepper wordt geschapen, en het geschapene wordt de Schepper. En zoals ik

altijd zei: "Ik ben het begin, ik ben het einde. Het hangt ervan af waar ik sta."

Nog een vraag?

Vraag: ... Goedendag meneer Keshe, en heel erg bedankt voor al deze leringen, en

het voortdurend doorgaan. Ik wilde gewoon vragen, hoe kan ik mijn Ziel verhogen?

K- Weet je, het is een traditie in Iran, we geven een dag en ze zegenen de doden, de

dode zielen verheffen. Dat kun je niet doen. Ga de straat op en geef en zeg, hun

zegen is, het verheft mijn Ziel. (2:18).

Het komt voort uit dienstbaarheid. Het komt van het begrijpen van geen behoefte,

wat ik nodig heb, terwijl ik ontvang wat nodig is. En wanneer je dit eenmaal

begrijpt, heb je een punt bereikt waarop je je Ziel kunt verheffen. Gij zult niet stelen

en evenzeer kunt gij niet bedelen. Wanneer je begint te denken hoe ik mijn Ziel kan

verheffen, is begrijpen hoe de velden van het universum op elkaar inwerken. Heb ik

nodig wat ik als velden vasthoud, of laat ik het aan de anderen over om te nemen

wat ze nodig hebben? Dat de beker wat leger is, dan ontvang ik iets, als ik het nodig

heb, door mijn eigen bestaan. Als er een tijd is, als er behoefte aan is.

V: Zie je, want toen je zei over conflicten, zei je dat als er een conflict is, je gewoon

weggaat en de Ziel van die persoon verhoogt. Wat ik in één geval deed en het

werkte. K- Waarommoet je weg? V: Om

het conflict te verlichten.

K- Dat is, dat is, ... Dat is de manier, één manier om ermee om te gaan. Maar, je bent

blij dat je wegging en het veranderde. (2:20). Hoe weet je dat wat je achterliet, een



grotere chaos creëerde voor degene die je achterliet, ook al denk je later dat het oké

was en dat je het opgelost hebt?

Een van de manieren...

Op een bepaalde manier is een van de manieren ommet de verheffing van de Ziel

om te gaan, het begrijpen van je eigen werking van de Ziel. Hoe je met elkaar

omgaat, hoe je geeft of niet geeft. Het geheim in de wereld van het plasma of de

Schepping is om niet te geven. Zodra je begint te geven, zit je in de problemen.

Zodra je het beschikbaar maakt, verhef je je. Als je volwassen genoeg bent waar je

het nodig hebt om te verheffen. En je kunt er de hele tijd om rennen om te geven,

maar je wordt, zien ze als erger dan voorheen.

Weet je, als ouders, als mensen, zoals in de fysieke dimensie, hoe meer we onze

kinderen geven, hoe meer ze willen, en het is altijd onze schuld dat we niet genoeg

hebben gegeven. We geven ze de jas op onze rug om ze warm te houden, ze

nemen de jas en zeggen: "Het is jouw probleem, ik heb het warm, jij rilt." Maar als

we hen leren dat we het jasje delen en dat we het allebei warm houden, en dat het

er is als je het wilt nemen, maar dat je moet nadenken of het juist is dat ik lijd en jij

geniet. (2:22). Dan verandert de zaak.

En dat is hetzelfde met de werking van de Ziel. Je maakt het beschikbaar. Je geeft

het niet. Als je naar winkels gaat, vooral de Iraanse winkels, hebben ze altijd een

bord op de rug van de kassier, de man aan wie je geld geeft. En daar staat op,

"vraag alsjeblieft niet om krediet. Dat het mijn schande zal zijn om nee te zeggen."

Weet je nog, (je ziet het nog steeds) soms als je naar de Iraanse winkels gaat, zie je

dit. Op een bepaalde manier kan ik er niet mee omgaan, als je erom vraagt, of als ik

het geef.

En zo is het leven, we moeten begrijpen dat we het beschikbaar moeten maken.

Maar probeer het niet te geven, dat we denken, "oh, we geven en we ontvangen er

iets anders voor." Er is geen hebzucht in de dimensie van de Ziel. En het zou geen

schande moeten zijn om het beschikbaar te maken, maar het niet te geven. Het is...

we kennen allemaal de situatie dat... De mens altijd, hoe meer hij geeft, hoe



slechter hij wordt in het oog van de anderen, omdat hij niet genoeg gegeven heeft.

En je kunt geen verheffing kopen, je moet het beschikbaar maken, en je ontdekt

het bereikpunt van volwassenheid veel, veel sneller dan proberen te geven.

Als je er naar kijkt, heb ik dat in de structuur van de Keshe Foundation gebracht.

(2:24).

We geven niemand van jullie een certificaat van onderwijs, wanneer je door de

Keshe Foundation gaat. Niemand van jullie heeft een certificaat van onderwijs van

mij ontvangen. Want waarmee hebben jullie jezelf opgeleid? Naar de materiestaat

of het begrijpen van het werk van het veld van het universum? En wanneer zou je

het gebruiken? Wanneer je het gebruikt, is het dan voor jezelf of voor de verheffing

van de andere Ziel? Dat is je examentijd, dat is je punt van afstuderen.

En ik ken niemand die al is afgestudeerd in de wereld van de Schepping, behalve

Hij.

En Hij leert het niemand. Omdat Hij alles gegeven heeft, hoeft Hij niet te

onderwijzen. En hoe verhef je je Ziel? Hoe weet je dat je niet al verheven bent? Of

ben je eigenlijk ... op de bodem van een put, en je denkt dat je aan de top staat?

Nog een vraag?

Q: ... (2:26). Wat gebeurt er met schizofrenen die door het transmutatieproces gaan,

op het moment dat zij fysiek herscheppen op het punt van aankomst, herscheppen

zij slechts één fysiek, of kunnen zij meer dan één fysiek herscheppen, afhankelijk

van het aantal Zielen dat samenleeft?

K- Dit heb ik al eerder uitgelegd. Het is niet de eerste keer dat deze vraag gesteld

wordt.

Dit werkt op een heel andere manier dan je zou denken. De STP wordt gedeeld

onder de Ziel van de, wat jij noemt, strekkingen van de fysicaliteit. En op dat punt

delen ze allemaal evenveel. En meestal creëert dit een prachtige toestand. Waar in

de normale fysieke dimensie van de mens, als één Ziel en één STP en

lichamelijkheid, je een gebalanceerd veld hebt, in een veel, (2:28). misschien, sterker,



misschien, op een bepaalde manier, hoger niveau van kracht in de dimensie van

lichamelijkheid.

In de toestand van wat wij "Mooie Mensen" noemen, blijft dat nog steeds hetzelfde,

omdat het veld van het universum, in overeenstemming met de velden van de

lichamelijkheid van de mens en dimensie van de Ziel, de STP een plasma is. Het is

geen materietoestand. De beste manier waarop ik het kan uitleggen is, je neemt

een stuk magneet en breekt het in vele stukken. Is de kracht van de magneet in elk

stuk anders? En dat zou je het antwoord moeten geven. De Zielen zullen hun

positie innemen, maar de STP, in het delen onder degenen die het gecreëerd

hebben, heeft al een dimensie van interactie met elk van hen. Dus, iedereen neemt

met zich mee, in zijn sterkte volgens wat ze hadden.

Als je het begrijpt, leg ik het op een heel eenvoudige manier uit. Als je Mooie

Mensen hebt, heb je twee of drie verschillende Zielen. Eén is intelligent, één is

mannelijk, één is vrouwelijk (2:30). En wanneer die Ziel spreekt in de dimensie van

lichamelijkheid, spreekt hij met intelligentie, degene die een vrouw is gedraagt zich

als een vrouw, en degene die een man is, gedraagt zich als een man. Dus wanneer

het gaat om de dimensie van de afscheiding, of het punt van overlijden, zoals je het

noemt, zal dezelfde cel, dezelfde structuur van de emotie van STP, doorgaan met

die STM, of een entiteit, die al die tijd met elkaar in wisselwerking stond. En het is

weer als een magneet. Het maakt niet uit hoe je het knipt. Het zijn gewoon

verschillende groottes en vormen. Maar in essentie is het hetzelfde. Dus het splitst

niet, maar het werkt door dezelfde kracht, hetzelfde veld.

Dit gaat terug naar het begrijpen, zoals ik een paar minuten geleden zei, van de

oorsprong van de Schepping, hoe wij zijn geschapen. Ik heb dit de afgelopen dagen

voor het eerst uitgelegd aan een van onze Kenniszoekers. Dan begrijpen we het. En

misschien in de komende tijd, in de toekomst, als we ons meer ontwikkelen, als

Kenniszoekers die dit begrijpen, zullen we voorwaarden, faciliteiten maken voor

deze Zielen die zich in één lichamelijkheid bevinden, om voor ons een conditie te

kunnen creëren om zich als individuen te manifesteren. (2:32). Op een bepaalde



manier geven we hen de verheffing van de Ziel. Dat, dat stelt hen in staat om een

conditie te creëren van de afscheiding van de lichamelijkheid en de STP.

Zoals velen van jullie weten, werk ik al vele jaren op dit gebied. Ik heb een zeer

grondige kennis van deze aandoening. En ik stelde een van deze jongens eens een

eenvoudige vraag.

Laten we het over de droom hebben. Laten we zeggen dat ze naar de oom gingen,

of dat ze gingen dansen. Ik vroeg hen, wie van jullie ging dansen? Wie droomde er

van dansen? Wie van jullie, Jack, Jill, Tom, droomde eigenlijk over het zien van de

oom. En omdat ik een proces heb opgebouwd dat ik met elk individu kan spreken,

vroeg ik, Tom, heb je deze droom gezien? Hij zei, nee, dat was niet mijn droom. Ik

vroeg Jill, nee, hij was het.

Het is zijn droom. Dus we weten dat ze een totaal verschillende individualiteit

hebben. Het is niet omdat jij een droom van je kind had, dat je vrouw in bed op

hetzelfde moment de droom had, hetzelfde kind, en in dezelfde positie lag.

Het verschil is, zoals ik al zei (2:34), dat we allemaal, als de Zielen van Mooie Mensen,

in hetzelfde bed liggen. Maar het is maar één bed, maar verschillende mensen met

hun eigen karakter. Het is wat je noemt, 5 apen op het bed. En ze sprongen op en

neer. En eentje viel van het bed. Voelden de andere 4 apen de val en de pijn van

degene die viel? En dit is de manier waarop we in de toekomst begrijpen. De kennis

is er.

Het mooie hiervan is dat je gisteren, zoals ik al zei, hopelijk het Verticale

Transmutatiesysteem zult zien. Ik was naar het systeem aan het kijken en een van

de dingen die door mijn hoofd gaat elke keer als ik deze systemen in het lab van de

Keshe Foundation zie hangen, is wat er gebeurt als we een van deze prachtige

mensen in het systeem zetten, zouden we er dan twee of drie in de andere krijgen?

Zouden we ze de kans geven om zich op die manier te manifesteren? En dan

teruggaan naar de autoriteiten en zeggen: "Kunnen we twee nieuwe paspoorten

krijgen, twee nieuwe geboorteakten?" En het ergste is om tegen mama te zeggen:

"Deze keer zijn ze alle drie hier." Dit zijn de, niet de dilemma's, maar dit zijn de

realiteiten die de man onder ogen moet zien als hij dit proces begrijpt.



Kunnen we individualiteit geven aan de ene lichamelijkheid, maar combinatie van

de Zielen? Als je drielingen in het systeem stopt, krijgen we drielingen daarbuiten.

(2:36). Maar omdat ze in hun eigen dimensie van lichamelijkheid zijn. Hoe zit het nu

als we drielingzielen in één fysicaliteit plaatsen? En met de kennis die we hebben,

kunnen we ze allemaal leven geven en bevrijden van de pijn van het bestaan, van

het delen van één

"kleding". Dit zijn de dilemma's die de regeringen moeten sorteren. Maar het is de

realiteit die op ons afkomt, het is alleen de vraag wanneer we deze systemen

kunnen leveren, wetenschappelijk, om de cyclus te voltooien.

Hallucineren ze of zitten er echt fysieke mensen in? Als je eenmaal de transmutatie

van de ene eenheid naar de andere hebt gedaan, dan weet je het. Het is alsof je

weet wie je bent en hoe je je voelt totdat je door de straten van Amsterdam loopt

en iedereen wiet rookt. Jij, hetzelfde lichaam, wanneer je naar een andere dimensie

gaat, want ook al rook je het niet, ze hebben de atmosfeer er al mee gevuld. Wat

vullen we de atmosfeer van de systemen om die toestand te creëren? Is het

werkelijkheid of is het een fata morgana, vanwege de andere gecreëerde condities?

En zouden we in staat zijn om deze drie een identiteit te geven?

Is onze samenleving klaar om de uitbreiding van kennis te accepteren? En zijn we

zelf volwassen genoeg om het proces te begrijpen? En het meest vreemde is, als je

genoeg tijd met deze mensen hebt doorgebracht, (2:38). is wanneer je hun bestaan

erkent, hoe ze zich manifesteren en hoeveel ze willen vasthouden, om te kunnen

manifesteren, om te laten zien dat ze er zijn. Wanneer je voor deze prachtige

mensen zit met twee of drie Zielen in hen. Soms, heel vaak, wanneer degene die je

vraagt om te spreken de confrontatie aangaat, wil de andere ook spreken, omdat ze

een mening hebben in wat je tegen haar of hem zei, en hij zegt tegen hen: "wacht

maar, ik ben aan het woord. Hij kan later praten." Als je er niet wijs uit bent, denk je

dat het gek is, maar in feite is er interactie van de Ziel binnenin, die met elkaar

praten. Ik wil hem antwoorden, ik wil... En dan soms, "oké, jij praat en dan kom ik

terug." En dan komen ze terug en zeggen: "Hoe zit het hiermee? Waarom krijg ik

mijn snoepjes niet?" En de hele tijd krijgt ze haar lievelingssnoepjes, omdat ze

denken dat zij het is. "Oké, ik regel het de volgende keer, dan krijg jij ook het



snoepje." En ze eten de verschillende snoepjes. Het is verbazingwekkend hoe de

mens onwetend is over het scheppingsproces als het gaat ommooie mensen. En

op een bepaalde manier zijn we onwetend over onze eigen werking van onze eigen

Ziel. Laat staan dat we de uitbreiding in het scheppingsproces begrijpen.

Nog een vraag?

Q: ... (2:40). Hoeveel Head Units kun je bedienen met één Compact Unit? En hoe

weet mijn Head Unit dat hij verbinding moet maken met mijn Compact Unit en

niet met de Compact Unit van de buren?

K- We hebben vorige week, als je het nog weet. ... Als u het zich herinnert, hebben

we vorige week deze hoofdtelefoon met u gedeeld.) En de systemen zijn allemaal

klaar en in de eindmontage gezet. En dit heeft een probleem, vooral als het gaat

om de twee systemen, die je ziet vast te houden. De nieuwe versie, misschien, ik

weet niet of ons team op de achtergrond het kan laten zien, ze hebben het al klaar,

komt weg met deze twee draden, die aan het oor hangen. Dit is zo individueel,

(2:42). dat nu deze twee handhelds

bevestigd aan de vitale delen, zodat je geen losse stukjes hebt hangen. Op een

bepaalde manier worden het systeem en de Ziel één. Dus wanneer je het als een

vrije set kunt gebruiken, of wanneer je deze twee aan de zijkant van het lichaam

vastmaakt, is het helemaal verbonden met een ander systeem. Het is niet

verbonden met de Hoofd Eenheid. En je houdt de witte unit vast. Het is veel

krachtiger. Het is een totaal andere, zoals je het noemt, kracht van de velden, veel

sterker in verheffing van de Ziel.

Dan laat je een vingerafdruk achter op het systeem, die van jou is. De manier

waarop we je naar Linz brengen, dus we zeggen dat we de verzameling kennis

willen verzamelen, wil je dan andere dingen van de anderen erin brengen? Op deze

manier hebben we het heel individueel gemaakt. Want er is een enorme stap

voorwaarts in de kennis als je dit begrijpt. En we hebben het op het scherm

gevolgd, wat voor effect het zou hebben. Je hebt te maken met een veel, veel, veel

krachtiger systeem. Dus ik weet niet of ons team op de achtergrond meeluistert en



of ze een eenheid klaar hebben staan waar we naar kunnen kijken. Je zult zien dat

dit het probleem is met de technologie van de Keshe Foundation. Het is zo'n snelle,

vooruitstrevende ontwikkeling dat telkens als we iets doen, er weer andere

ontwikkelingen bijkomen die we meteen implementeren.

Dus nu, vooral met wat er nu uitkomt, (2:44). is het systeem dat verbonden is met

deze witte eenheid totaal anders aangesloten. Je moet begrijpen dat deze

draadverbinding, de hoofdtelefoon, verbonden is met de hoofdtelefoon die je in je

hand houdt. Nu is het verbonden met de zender, wat een totaal andere dimensie

van werken creëert. Het maakt snelle expansie op een veel krachtigere manier

mogelijk. En dit maakt het individueel. Min of meer, met deze verandering, zoals

het nu is, adviseer ik je om niet te delen. Omdat het een structuur heeft die erin

besloten ligt, en die kun je aan de andere kant delen.

Onze, wat jullie de Wellness Units noemen, worden op een andere manier gedaan,

zodat meerdere mensen het kunnen gebruiken, het is individueel gebruik en het

kan gedaan worden. Toen je in Linz was, zoals je het noemt, hebben we je laten zien

hoe je het op nul kunt zetten. Maar hiermee wordt het individueel op nul zetten

onmogelijk. Maar met de Wellness Units verandert het weer in een andere

structuur. Maar het kan meerdere keren gebruikt worden.

Dus mijn advies aan jullie is, vermeng je niet, zeker niet als je eenmaal de nieuwe

begint te ontvangen als ze uitkomen, (2:46). klaar zijn, om vrijgegeven te worden. En

dit is een ontwikkeling in één, twee weken, zelfs alles was gebouwd en klaar, de

kennis was begrepen en toen toegevoegd. Dus, blijf nu alstublieft bij één eenheid

per persoon. Nu is het direct, op een bepaalde manier, jij met jou.

Op een bepaalde manier, als je begrijpt wat er is gebeurd, is de koptelefoon je Ziel

aan het uitbreiden. De draadeenheid in je hoofd is, wat ik je vertelde, houd je hand

vast, dan zie je de bal erin (creëer een bal van licht tussen je handen). Nu gaf ik je

die mogelijkheid om dat te doen.



En je Ziel dicteert wat er in je hand ligt. Ik gaf je die steun, die extra kracht die je in

staat stelt om te beslissen. En je wilt de beslissing van iemand anders hebben, die al

in de Gans is ingebed.

Het is een sprong. Dit, zoals gedaan door onze technicus, voegen we gewoon toe,

zoals onze mensen, Kenniszoekers begrijpen, voegen we toe. En het brengt het

steeds dichter bij wat het gedaan heeft. Dus de volgende eenheid, de eenheden die

je ontvangt, heeft deze uitbreidingen niet. is eigenlijk verbonden met de witte

eenheid, die je verbindt, zoals ik al zei, altijd zodat je je hand vasthoudt en er een

licht in creëert, en creëert dat licht in die doos voor jou. (2:48).

Nog een vraag?

Vraag: ... Welke verdienste zouden we hebben om technologie te gebruiken om

onze Zielen te verheffen, in plaats van dit alchemistische proces op natuurlijke wijze

te doen? Wordt dit niet gezien als bedrog in de ogen van God? Dus zijn je

koptelefoons valsspelen?

K- Begrijpen is niet valsspelen. Begrijpen is niet spieken. Speel je vals als je naar

school gaat om iets te leren? Sinds wanneer is kennis een vorm van bedrog? Tenzij

je het op die manier wilt gebruiken om anderen te bedriegen, dan moet je

antwoorden.

Nog een vraag?

Een momentje, ik moet iets doen, een momentje alstublieft.

Q: ... (2:50). Aangezien de Compact Unit puur een communicatieapparaat is, blijft

het energieprobleem bestaan. Heeft de Keshe Foundation al energie-eenheden die

werken en geleverd worden?

K- We zitten in dezelfde positie met de energie-eenheid. Er komen steeds nieuwe

systemen bij. Maar nu gaan onze Energy Units allemaal naar China. Tijdens mijn

komende reis naar China zullen we de leveringen en productie vanuit China



afronden. We willen een paar stuks produceren, Chinezen willen er

honderdduizenden en miljoenen doen. En is upgraden.

Deze eenheid die je ziet, die je hebt, kan energieën ontvangen van ons

hoofdkwartier om een Energie-eenheid te worden. Het is zo opgezet en we zullen

jullie de komende tijd leren hoe je dat moet doen. Energie Eenheid, want het is een

totaal ander begrip als je luistert naar de andere lessen die ik in het verleden heb

gegeven. Maar dit kan gebruikt worden als ... in de toekomst als een Energie

Eenheid. We laten je zien hoe en hoe je het kunt doen. Er zijn al tests gaande, zelfs

vandaag, voor dit transport, dit hoe je het noemt, het gebruik van de. (2:52). We

controleren alles vanuit het centrum en hoe we jullie voeden, wordt dat proces.

Deze technologie, dit, zoals ik al zei, we hebben een enorm, enorm probleem, in de

Keshe Foundation, we hebben het al jaren. We zijn aan het ontwikkelen en elke

keer als we gaan produceren, komen we erachter dat wat we produceren of het

proces van produceren, verouderd is ten opzichte van wat er wordt verzameld. En

dan vragen mensen om een nieuwe versie. Dus trekken we een lijn en deze lijn

komt naar ons toe, met ons, met de Chinese operatie van de Keshe Foundation in

productie in China begin volgend jaar om de energieoverdracht te voltooien, maar

dan totaal anders.

Je zult de energieproductie-eenheden in Londen zien, de nieuwe Plasma Energy

Unit. En dan zul je zien dat honderdduizenden watt geproduceerd kunnen worden

uit één systeem. En de conversie van de AC/DC's is het andere deel dat wordt

gedaan. Het is niet dat we dit nieuwe systeem niet hebben, zelfs het wordt nog

steeds ontwikkeld en, zoals je het noemt, geüpgraded, omdat we meer manieren

zien om dingen te doen. We zijn van plan om, als we slagen, ons team in staat te

stellen om de creatie van leven in Londen te laten zien. En als het ons niet lukt,

zullen we het zeker, zodra ons team begrijpt hoe het moet, in Beijing laten zien. De

manifestatie van de vis die ik jullie heb beloofd, proberen we in Londen te laten

zien. De kennis is overgedragen aan onze Kenniszoekers en zij moeten het

voltooien.



Met één druppel zullen we een vis creëren, (2:54). die je dan begrijpt hoe de

Schepping is. En dit is een deel van hetzelfde, energieoverdracht.

V: ... U vertelde ons dat Parkinson, naast vele andere, in slechts een paar minuten

kan worden behandeld. Als dat al kan, wat moet een patiënt met zo'n probleem

dan doen? Hartelijk dank.

K- Neem contact op met de Keshe Foundation via de normale kanalen. Ik zal het

uitleggen. Het is een heel goede vraag die je stelt. Zoals je weet, hebben veel

Kenniszoekers deelgenomen of de UBESUS's (Universal Body Enhancement)

gekocht of gezamenlijk gekocht. Ruimteschepen). Die UBESUS'en zouden erg

omslachtig worden. We hebben dit veranderd in agentschappen. Alle

Kenniszoekers die UBESUS'en kochten, zijn nu veranderd in licentieverlenende

agentschappen. En vanaf nu wordt het heel snel, omdat we de kleine eenheden

naar hen zullen sturen om de mensen die het nodig hebben te kunnen ontmoeten.

Als je een Parkinson hebt, moet je naar een van deze agenten gaan voor Wellness.

En dan sturen ze dit door naar ons, hoe noem je dat, het operationele centrummet

de artsen.

Allereerst neem je contact op met de Keshe Foundation. Op dit moment doorloop

je het proces van de koptelefoon. Maar in de nabije toekomst, wanneer de systemen

worden geproduceerd en verzonden, ga je naar de agenten. En zij, als agenten,

bieden gewoon de mogelijkheid om het systeem te gebruiken in samenwerking

met wat jullie ons "Centrale Commando" noemen. We zullen in zeer korte tijd een

lijst vrijgeven van artsen en mensen die systemen hebben gekocht of licenties

nemen om, zoals je het noemt, artsen binnen te brengen. (2:56). Want alles gebeurt

via de werking van de dokters, via de Wellness. En als je een dokter bent en je wilt

gebruik maken van de faciliteiten van de

Keshe Foundation, dan is dat nu wereldwijd beschikbaar. Ga naar de info van de

Keshe Foundation en regel je, wat je noemt, de licenties en wat dan ook, om je, hoe

je het noemt, mensen te kunnen brengen, om de technologie te kunnen

gebruiken.



Als je een Parkinson hebt, neem dan contact op met een van de agenten, of ga

rechtstreeks naar de Keshe Foundation en zij sturen je naar deze mensen in

verschillende gebieden die een licentieovereenkomst met ons hebben. Zoals ik al

zei krijgt alles wat we in het verleden hebben opgezet nu geleidelijk aan vorm. Ons

team werkt achteruit, buigt achteruit om deze dingen geregeld te krijgen. We

halen op de achtergrond meer artsen binnen om dit te kunnen afhandelen. In de

komende weken wordt een 24-uurs operatie noodzakelijk.

Er zullen talendokters nodig zijn, zoals we nu zien. Dat de Spaanse taal artsen zal

hebben die met hen opereren. De Italianen hetzelfde of de Fransen. En als je arts

bent, moet je arts zijn. En je kunt voldoen aan onze licenties

voorwaarden. Je bent vanaf nu van harte welkom in de wellnessstructuur van het

systeem, dat is opgezet en wordt geleid door de artsen.

Wij faciliteren alleen onze technologieën, die aan hen worden geleverd, en jij

gebruikt de technologische faciliteiten. Dus je hebt een Parkinson voor de

komende dagen of weken. Neem contact op met de Keshe Foundation. (2:58). We

zetten je op het gebied van de licentie, die dekt. En dan organiseren zij het via het

Keshe Foundation Service Center. En het kan heel, heel snel en effectief gedaan

worden. En dan moeten we het aantal systemen uitbreiden om aan de vraag te

kunnen voldoen. En ik weet dat veel artsen in het verleden hebben gevraagd of ze

zich bij het systeem konden aansluiten. Nu zijn we er klaar voor. We zijn klaar om

die kant op te gaan, want nu hebben we alles omgezet in licenties en de systemen

zijn opgezet en de faciliteiten zijn operationeel. Schrijf ons opnieuw, als jullie artsen

zijn die het willen gebruiken en als jullie voldoen aan onze licentieovereenkomsten

met de, hoe noem je dat, met de operatie, dan kunnen we nu aan het grootste deel

van de vraag voldoen.

Je moet beseffen dat onze systemen nog in de kinderschoenen staan en dat onze

artsen nog meer leren. We stellen de technologie aan hen ter beschikking, en hoe

ze het gebruiken en hoe ze het zien. En ik weet zeker dat we veel van hen zullen

leren, omdat we hun feedback krijgen en zien hoe dingen vorm krijgen. Ga via

info@keshe.foundation, of ik denk dat het health@keshe.foundation heet en zij



stellen je voor aan de vergunninghouders in het gebied waar je bent en hier gaat

alles nu per gebied. Tenzij we niemand in het gebied hebben, heb je nog steeds te

maken met het Wellnesscentrum, het Servicecentrum en de artsen daar

behandelen de situatie.

R: Ik denk dat een van de adressen health@spaceshipinstitute.org was. (3:00).

K- Ja, dat is er één van. Maar in de komende weken zal er een lijst met

licentiehouders worden vrijgegeven. En deze licentiehouders kunnen, als ze hun

systemen ontvangen, samenmet jou gaan opereren, wat je nodig hebt. Dit zijn

geen artsen of... Als het artsen zijn, verwijzen ze je nog steeds terug naar het

centrum waar de artsen opereren, omdat het hun beslissing is. Het is net zoiets als

wanneer je naar de verzekeringsmaatschappij gaat en zij je in contact brengen met

de arts waar het systeem is.

Maar we zijn er klaar voor, we hebben dingen opgezet en nu, na twee of drie jaar,

zijn we er klaar voor, de technologie is klaar, maar zelfs onze systemen evolueren zo

snel, dat als ik kijk naar de, hoe het eruit ziet, zeer geavanceerde technologie, wat

we in het verleden met jullie hebben gedeeld, het min of meer, voorbijgestreefd is

door de nieuwe, wat wij noemen, technologieën die ontwikkeld worden. En de

systemen worden geüpgraded. Zelfs de Head Units, de kleine witte, zijn van binnen

totaal veranderd. Een veel, veel krachtiger systeem, veel effectiever systeem. En,

zoals ik al zei, wat je op de tafel ziet, op deze vloer, heeft de capaciteit om heel veel

te veranderen, zelfs in het verleden. Ik keek naar deze eenheden. Ik denk dat als je

naar Linz kwam, je de eenheid zag, en je zult de eenheden in Londen zien, je ziet de

verandering. Fysiek kun je de evolutie, ontwikkeling en sprong in technologie zien.

(3:02).

Zijn er nog andere vragen?

V: ... Ik was bij de Zielensessie en kreeg een foto van mijn Ziel van de Keshe

Foundation. Ik kan het bovenste deel interpreteren, maar niet het onderste. Kunt u

hier iets meer over zeggen?



K- Het onderste deel is onze taak, niet de jouwe. Het zijn onze systemen. Het

bovenste deel is van jullie. Als we dat doen, of niet, wanneer we de volgende sessies

doen, die eraan komen, voor transmutatie, hebben we zelfs meer toegevoegd aan

deze schermstukken, in de... meer, is toegevoegd aan, om uit te vinden hoe en

wanneer je je Ziel verlaat, of collectief je Ziel uitbreidt, niet om het te verlaten, maar

je breidt het uit. En het bovenste deel, de groene lijn, is de karakteristiek van de

STM. De gele is de karakteristiek van de lichamelijkheid en de roze is de

karakteristiek van de STP. Je hebt een blauwe lijn die in hetzelfde scherm loopt, dit

heeft te maken met onze, hoe je het noemt, systeemwerking. Dit is voor ons om te

weten wat er op de achtergrond gebeurt. De onderste is de manier waarop ons

systeem is opgezet en heeft voor ons een totaal andere betekenis. Vanuit uw

oogpunt, maar het heeft veel te maken met de bovenkant, vanuit ons operationele

oogpunt.

Jullie zouden de link met uitleg hierover in de afgelopen dagen ontvangen moeten

hebben. Twee of drie van jullie, of vier van jullie hebben de sessie gemist door in

slaap te vallen en andere dingen, of konden geen verbinding maken. (3:04). We

zullen jullie een nieuwe datum geven, ergens volgende week of twee, om allemaal

in één sessie te zijn, we wijzen één middag toe om dit te doen. Jullie hebben het

niet gemist. En heel erg bedankt, we hebben veel geleerd over ons systeem, jullie

emotie, hoe jullie reageren en hoe we moeten, daarom zijn deze nieuwe sessies

deze week toegevoegd. voor de, wat wij noemen, pre-transmutatie. Jullie, de

mensen die in de nieuwe sessie komen, zullen de komende weken een

fascinerende tijd hebben. En het zal een van de mooiste dingen zijn, want nu

beginnen we ons te verbinden om in staat te zijn die, wat we noemen, helpende

hand te bieden, een stap omhoog te doen, om door die stap van transmutatie te

gaan. En we willen zien hoe het eruit ziet en hoe het is, en hoe je je daarna voelt. En

het geeft je een nieuwe dimensie van begrip van de werking van je eigen Ziel voor

jou.

Nog een vraag?



V: ... Wat kan ik doen om de drugshandel voor mijn werkplek te stoppen? Is er een

plasmatische oplossing?

K- Veel, veel, veel (3:06). Deze situatie moet worden aangepakt door regeringen. De

situatie moet worden aangepakt door regeringen. En ergens in de toekomst

komen we er wel. Je bent, voor je werk, kantoor, je ziet een momentopname van

een keten (van gebeurtenissen). Er moet veel gebeuren aan beide kanten. En er

moet veel veranderen binnen de overheid.

Veel ambtenaren, heel veel ambtenaren op het hoogste niveau in sommige

regeringen maken deel uit van deze structuur. Dan begrijp je de omvang van het

probleem. Ze profiteren ervan, ze zijn facilitators, van de president tot de ministers

en de rest. En om dit te veranderen is veel werk nodig.

We zullen hiernaar kijken, of we hebben gepland om dit ter sprake te brengen als

onderdeel van ons werk met de overheid. De technologie heeft in deze situatie drie

opties. We kunnen, via

massacommunicatie, hetzelfde als je koptelefoon gebruiken, de Ziel van de

gebruiker veranderen. (3:08). Verhoog het. Dat, zoals we de verslaving bij jullie

hebben gedaan, het proces. Velen van jullie zijn gestopt met chocolade, wat dan

ook, wat dan ook. De andere manier is om het aanbod te veranderen, wat jullie het

aanbod noemen, wat erg moeilijk is. De schade aan de gebruikerskant kennen we,

omdat ze er al zijn. De leverancierskant is erg moeilijk om te doen. En er zitten veel

verborgen dingen in, en mensen die erdoor gefaciliteerd worden. Ik weet dit heel

goed, omdat ik jarenlang structureel heb gewerkt met de Britse drugshandel als

onderdeel van een van mijn bedrijven. Het is enorm, het is onmogelijk om het vast

te pinnen, ze vinden een andere manier, weten niet waar het vandaan komt.

En de andere optie, die de makkelijkste maar ook de moeilijkste is, is om de

eigenschappen van het materiaal dat wordt vervoerd te veranderen. En dat is de

makkelijkste manier. Want als we degenen die verslaafd zijn aan de ene kant

helpen, zal de toeleveringsketen anderen vinden die verslaafd raken. Aan de

toeleveringskant, als we er één veranderen, zijn er anderen die het zullen



overnemen. De makkelijkste manier is het veranderen van de eigenschappen

tijdens het transport. Deze technologie hebben we. En we weten hoe we die

moeten toepassen. (3:10). Maar het heeft de steun nodig van alle naties in de

Verenigde Naties. Het kan niet worden gedaan om inbreuk te bestrijden. En het

heeft de steun nodig van naties als Iran, Rusland, China, de Verenigde Staten,

Frankrijk, de Braziliaanse regering en Japan om samen te werken. Dit zijn de

belangrijkste exploitanten van satellieten en onderzeeërs. Dat is hetzelfde als wat

we, wat ik noem, de kracht van technologie hebben laten zien door het

Amerikaanse (slagschip in de Zwarte Zee) Donald Cook, een paar jaar geleden. Het

is hetzelfde soort principe van werken. Waar we satellieten moeten combineren

met onderzeeërs in de interactie van de velden met een heleboel andere dingen,

volgsystemen, om samen te werken. De kennis is er, de technologie is er, om een

conversie te creëren.

Het is heel erg in een andere kracht, het is zoals we deden met Fukushima, het

omzetten van Cesium niveau van Tritium en in goud. Waar schade winst werd. En

dit zal een chaos creëren in het functioneren van veel regeringen. De kennis is er,

de technologie is er. (3:12). Het is hoe in de komende tijd, wereldregeringen

collectief besluiten om hier een einde aan te maken.

We veranderen de consumentenkant, ze gaan naar de jongere, ze gaan naar de

anderen, ze vinden een andere truc. We gaan naar de aanbodzijde, het is zo groot

dat je het niet weet, ze komenmet een andere, nu hebben we deze, wat je noemt,

exotische medicijnen, ze hebben er namen voor, verschillende namen die op de

markt komen. En ze hebben allemaal een ketenverbinding en de Keshe Foundation

heeft toegang tot die ketenverbinding. En we hebben het jaren geleden

geïdentificeerd. En dit moet geherstructureerd worden. Dit moet

geherstructureerd worden en het heeft de overheid nodig.

De drugshandel in Afghanistan wordt al eeuwenlang gefinancierd door de Britse

monarchie. Alle winst van de drugshandel in... wat nu in handen is van de Taliban, is

een directe winst die op een directe en indirecte manier naar de, niet de Britse

regering, maar de Britse monarchie gaat. Ze gebruikten het om China te



verlammen, om Hong Kong te krijgen eeuwen geleden. En alles gaat... en de Britse

structuur werkte op die manier.

Dan heb je de kartels in Zuid-Amerika, die een andere structuur hebben. Nu zien

we de jongeren naar buiten komenmet de chemicaliën, die ze in enveloppen

stoppen...

over de hele wereld. Dan wordt de politie en de inlichtingensystemen er wijs uit.

Deze nieuwe drugs, fancy drugs die op de markt komen. (3:14). Dan heb je de

werking van de, wat wij noemen, lokale operaties in Afrika. En dan heb je nog de

drugsstructuur in Centraal-Azië, die ze zelf produceren, wat niet bekend is in het

Westen, omdat het gelokaliseerd is in bepaalde gebieden van Oost-Azië. En deze

moeten allemaal worden behandeld als één samenwerking.

En het kan zes maanden, een jaar duren om deze keten van dingen te sluiten. En

tegelijkertijd moeten we de, wat wij noemen, communicatiesystemen bedienen,

zoals operators, zodat we degenen die misbruikt zijn ook kunnen repareren. Door

middel van mobiele telefoons en door middel van radiostations en dergelijke, die

beschikbaar zijn voor de Keshe Foundation en de regeringen van de wereld. Het is

een bedreiging, maar er is een oplossing voor. We hebben het laten zien in

Fukushima, we hebben het laten zien in, wat jullie noemen, de aanval van de

Amerikanen op volle zee, zoals wij het noemen, in de Zwarte Zee, een paar jaar

geleden, en anderen die zullen komen, zullen we laten zien. En dit heeft veel hulp

nodig van militairen om het te ondersteunen, om het uit te voeren.

We kunnen de situatie met de ezels, die dingen over de grens of in de auto's

vervoeren, niet stoppen. Maar we kunnen wel een voorwaarde creëren om dit te

veranderen bij het vervoer. Maar daar is veel en hard werk voor nodig. Ik ken deze

situatie omdat ik jarenlang in Engeland op een zeer diepgaande manier betrokken

ben geweest bij de Britse drugshandel van de overheid.

Mensenhandel die we in de gaten hielden vanaf... (3:16). We identificeerden de weg,

we waren de allereerste organisatie die identificeerde hoe ze van Zuid-Amerika naar

Afrika en de Westkust smokkelden. We identificeerden de wortels van al het andere



met de Britse overheid en we stopten er een deel van. Ik kan je de datum geven

waarop het systeem werd ingevoerd, en het is openbaar, maar openbaar begrijpt

niet waarom het wordt gedaan, en als je de reden erachter kent, wordt er veel aan

gedaan door de regeringen ommensenhandel te stoppen.

Maar het grootste probleem is dat we binnen de regeringen mensen hebben die

met deze mensen werken. Dit is een van de grootste problemen. In

Groot-Brittannië worden jaarlijks gemiddeld 3 tot 4.000 voertuigen in beslag

genomen door de drugshandel. Het is een enorme business, elke dag worden er

ongeveer 10 tot 20 voertuigen, van vrachtwagens tot boten tot individuele auto's en

fietsen, in beslag genomen door een regering in Engeland. Ik zat vroeger in die

structuur, ik weet precies hoe het in zijn werk gaat, en de mensen omme heen, die

met mijn andere bedrijven werken, weten wat we doen, wat we hebben gedaan.

Het is heel erg moeilijk. Je moet de transportkant aanpakken, de karakteristieken

veranderen en dan heb je nog te maken met de mensen aan de gebruikerskant. Als

je deze zaken aanpakt, kan het aanbod nergens heen, het aanbod sterft. En dit is

een effectievere manier om het te doen.

Jarenlang heb ik deze operatie geleid met de Britse Narcotic Division van de Britse

regering. Mijn bedrijven waren opgezet om dit uit te zoeken. En het maakte deel uit

van onze operatie, dat weet ik heel goed. (3:18). En dan kijken we hoe we kunnen

gaan en hoe het zal komen. Het is heel gedetailleerd werk en we hebben genoeg

ervaring. En ik kan mijn andere bedrijven, die nu nog in de rug van de Britse

regering opereren, meenemen om een helpende hand te bieden.

Het is allemaal in kaart gebracht, elk kartel, elke lijn, alles is oud. De Russen, de

Chinezen, wij kennen de hele route, gedurende 30 jaar hebben we dit in kaart

gebracht.

Nog een vraag?

R: Nou, er zijn er nog een paar, als je nog steeds wilt doorgaan, er is nog steeds spel.



K- Ja, ik moet wel, ik heb nog zoveel te zien en te doen. Heel erg bedankt voor

vandaag. En alsjeblieft, er zullen geen aanbiedingen meer zijn tenzij je via de

promotiebedrijven gaat voor het evenement op zaterdag de 11e. En het hangt ervan

af hoe ze het doen, het gaat nog steeds via de Keshe Foundation, maar zij hebben

er inspraak in. En je zult de reclame voor 11/11 waarschijnlijk zien in de internationale

media en op de internationale zenders. Wees niet verbaasd, we hebben het, zoals ik

al zei, geprofessionaliseerd. We geven het in de handen van mensen die het

kunnen, dan Kenniszoekers die naar ambassades schrijven. We komen nog steeds

naar jullie, de Universele Raad, voor hun steun, en de Kenniszoekers die het willen

doen. Maar nu is het in handen van een van de grootste promotiebedrijven ter

wereld, die het met het grootste plezier hebben opgepakt. Het is

verbazingwekkend als je met ze praat. Ze hebben de essentie van de conferentie

begrepen en het schokt hen. Ik sprak gisteravond om 2, 3 uur met een van hun

hoofden, en ze zat letterlijk te huilen aan de telefoon, dat wat voor verandering dit

zal brengen, en wij willen er deel van uitmaken. (3:20). En we zorgen ervoor dat de

wereld weet wanneer de verandering komt. En laten we zien waar we heengaan en

hoe we dit tot een einde brengen, in de komende tijd. Hartelijk dank Rick en tot de

volgende keer.
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